
Aleksandar Savi}, predsednik

Gradske op{tine Vo`dovac

Pona{amo se kao odgovorna

op{tinska vlast, sledimo 

primer premijera Vu~i}a
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• Svih 16 osnovih {kola pokrivene su video

nadzorom umre`enim sa MUP Republike Srbi-

je, jer nam je stalo do bezbednosti na{e dece;

• Rekonstruisani su neuslovni toaleti u 12
osnovnih {kola;

• Izgra|ena je i otvorena O[ „Danilo Ki{“ u
nasequ Stepa Stepanovi};

• Otvoren je vrti} „Ciciban“ na Pa{inom brdu;

• U toku su radovi na adaptaciji prostorija Me-

sne zajednice „Bra}e Jerkovi}“ za potrebe jo{

jednog vrti}a;

• Gradi se fiskulturna sala u Zucama od preko

600 m2;

• 1600 |aka prvaka na teritoriji Vo`dovca do-

bili su na poklon od Op{tine ranac i perni-

cu sa {kolskim priborom;

• Svim |acima generacije sa teritorije Vo`dov-

ca poklowen je tablet ure|aj;

• Uvedena je autobuska linija broj 49 u nasequ

Stepa Stepanovi};

• Izrada planske i projektne dokumentacije za

Du{anova~ku petqu uvr{tena je u program

Direkcije za gra|evinsko zemqi{te za 2015.
godinu;

• Asfaltirane su brojne ulice, a neke od wih

su: Jakova Galusa, Peke Pavlovi}a, Tekeri{ka,
Veqko Vlahovi}, Leskova~ka, Mitrovdanska,
Beranska, Ustani~ka, Kru`ni put, Zemqorad-

ni~ka, Bulevar oslobo|ewa, Mokrolu{ka, Pau-

nova, Bra}e Jerkovi}, Kumodra{ka, Vojislava

Ili}a, Maksima Gorkog (vo`dova~ki deo),
Strumi~ka, Skendera Kulenovi}a;

• Nasut je atarski put Drenova me|a u Kumo-

dra` selu;

• U Oktobarskoj ulici (Kumodra` 1) i du` Bu-

levara oslobo|ewa u Jajincima ura|eni su

trotoari;

DOBILI SMO PODR[KU GRA\ANA

I PREMIJEROVO POVEREWE 

DA ISPUNIMO OBE]ANO
Aleksandar Vu~i} je u predizbornoj kampawi gra|anima Vo`dovca najavio dosta

dobrih iznena|ewa. Kazao je da odli~no zna {ta su lokalne teme, teme koje `i-

vot zna~e. Dao je obe}awe da }e, nakon izbora, zadu`iti op{tinsko rukovodstvo

da naporno radi na obezbe|ivawu jednakih, bezbednijih i lep{ih uslova za `ivot

svih gra|ana. 

Moji saradnici i ja dobili smo podr{ku gra|ana i poverewe premijera Vu~i}a da

radimo u najboqem mogu}em interesu svih Vo`dov~ana i da omogu}imo da Vo`do-

vac bude boqe mesto za `ivot. Dobili smo {ansu da uradimo mnogo. 

U prvoj godini mandata ispunili smo mnoga obe}awa koja smo dali Vo`dov~anima.
Timski rad, mladi, sposobni kadrovi, veliko zalagawe, odabir prioriteta, dobra

saradwa sa koalicionim partnerima - mojim zamenikom Markom Sari}em, odli~-

na saradwa sa gradskim i republi~kim institucijama, doprineli su da realizuje-

mo i zapo~nemo veoma va`ne projekte:



• Ure|ena su autobuska stajali{ta u Jajincima;

• Postavqen je prvi semafor u Jajincima;

• Postavqen je i semafor u Bra}e Jerkovi};

• U toku je rekonstrukcija ulice Vojvode Stepe;

• Postavqene su pasarele za 41 nebezbedni otvor

na prelazima izme|u zgrada u nasequ Bawica;

• Ure|eni su plato i stepeni{te u Paunovoj

broj 63, kao i i stepeni{te u Paunovoj 61 na

Bawici;

• U toku je izgradwa vodovodne mre`e u Ripwu,
koja }e omogu}iti stanovnicima ovog naseqa

da po prvi put dobiju vodu;

• Otvoren je pogon za pre~i{}avawe otpadnih

voda naseqa Zuce, ~ime je omogu}ena izgradwa

kanalizacione mre`e u ovom nasequ;

• Do juna 2015. godine po~iwe izgradwa pogona

za pre~i{}avawe otpadnih voda naseqa Pino-

sava, ~ime }e se trajno re{iti problem

izradwe kanalizacione mre`e celog podaval-

skog dela - Ripwa, Belog potoka, Zuca i Pino-

save;

• U toku je i izgradwa Novog kumodra{kog ko-

lektora, i to prve faze od preko 450 miliona

dinara i bi}e zavr{ena do kraja 2015. Na ovaj

na~in re{i}e se problem kanalizacije za na-

seqa Bra}e Jerkovi}, Padina i Stepa Stepano-

vi}. Druga faza re{i}e sva ostala naseqa, a
po~etak izgradwe o~ekujemo tokom 2016. godi-

ne;

• U 2015. godini o~ekujemo po~etak izvo|ewa

radova u okviru projekta kolektora Jelezova~-

ki potok i kanalizacione mre`e naseqa Mala

utrina u Jajincima;

• Izgra|en je most na prelazu preko jezera Bela

reka u Ripwu, jer je dosada{wi prelaz bio ne-

bezbedan;

• Izgra|ena je kanalizaciona mre`a u ulici

Put za koloniju u Ripwu, i tako je prekinuta

dugogodi{wa ekolo{ka katastrofa i opasnost

po zdravqe qudi, nastala stalnim izlivawem

otpadnih voda u ulaze i podrume desetak okol-

nih zgrada;

• U toku je zavr{na faza projekta Exchange 4 ko-

ji obuhvata poboq{awe sistema upravqawa

javnom imovinom, {to konkretno zna~i da }e

investitori ubudu}e uvidom u jedinstvenu

elektronsku bazu brzo i lako mo}i da do|u do

potrebnih podataka. Vrednost ovog projekta je

177.000,00 eura, a finasira se 85% iz sredsta-

va EU i pretpristupnih fondova;

• Kineski investitor ^ang Sing Mo investira-

}e u Jajincima u nasequ Rasadnik izgradwom

stambenog bloka sa celokupnom socijalnom

infrastrukturom - {kolom, vrti}em, crkvom,
trgovima... Stambeni blok pod nazivom „Vila

Bawica“ bi}e povr{ine 260.000 m2;

• [vedska kompanija „Ikea“, najve}i svetski

prodajni lanac name{taja i op{tina Vo`do-

vac, sa Republikom Srbijom, potpisali su Me-

morandum koji se odnosi na realizaciju pro-

jekta otvarawa regionalnog centra Ikea za ju-

goisto~nu Evropu na Vo`dovcu. Predvi|a se

izgradwa TC „Ikea“ povr{ine 35.000 m2, vred-

nosti 65 miliona evra;

• Otvoren je za javnost za{ti}eni spomenik

kulture „Rodna ku}a Stepe Stepanovi}a“ u
Kumodra` selu. Predstavnici op{tine Vo`do-

vac vode ra~una o istorijskom i kulturnom

nasle|u;

• Otvorena je Kancelarija za brze odgovore u

prostorijama op{tine Vo`dovac;

• Obezbedili smo donaciju ambasade Japana za

potrebe rekonstukcije krova u Centru za kul-

turu i sport „[umice“, u visini od blizu

42.000,00 evra;

• Adaptacijom prostorija MZ „Kumodra` 1“
otvorena je ambulanta, te su stanovnici ovog

naseqa dobili zdravstvenu stanicu posle 60
godina. U toku je i izgradwa doma zdravqa u

Kumodra`u 2 sredstvima iz donacija i deli-

mi~no iz buxeta Gradske op{tine Vo`dovac,
~ime }e se znatno rasteretiti preoptere}ena

ambulanta u Kumodra` selu;
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Kakav smo odnos imali prema buxetu,
odnosno, prema novcu gra|ana, pokazuje

~iwenica da smo ostvarili suficit od

27.000.000,00 dinara!

Primer na~ina {tedwe u na{oj Op-

{tini je da imenovanim i postavqe-

nim licima nije pla}en nijedan tele-

fonski ra~un, nijedan dinar iz sred-

stava buxeta nije potro{en za repre-

zentaciju (restorani, hoteli i sl.), ni-

je ispla}ena nijedna dnevnica za slu-

`bena putovawa.

Potro{wa goriva za slu`bene automo-

bile koji koriste svi funkcioneri,
smawena je ~etiri puta u odnosu na

2013. godinu.
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• Tokom prole}a 2015. godine po~e}emo izgrad-

wu Reonskog zdravstvenog centra u Jajincima

povr{ine ve}e od 700 m2 , {to }e znatno uti-

cati na kvalitet zdravstvene za{tite stanov-

nika celog podavalskog dela zbog blizine ova-

kvog centra;

• „Infostan“ je svoju radnu jedinicu u potpu-

nosti preselio u Op{tinu, gde sada gra|ani

mogu da koriste usluge ovog preduze}a kod

nas, a u Uslu`nom centru otvorena je i po{ta.
U toku su i dogovori da se kod nas otvori i

radna jedinica Auto Moto Saveza Srbije;

• Rekonstruisano je 20 de~ijih igrali{ta u

gradskom delu Vo`dovca - promeweni su ko{e-

vi, klackalice , golovi i drugi prate}i sadr-

`aji potrebni za igru mali{ana;

• Postavqena javna rasveta u nasequ Ripaw;

• Izvr{ena javna prezentacija Plana detaqne

regulacije naseqa Jajinci u prostorijama me-

sne zajednice tokom celog oktobra i polovine

novembra 2014, kako bi se gra|ani detaqnije

upoznali sa re{ewima iz predlo`enog Plana.
Ovakva aktivnost se obavila prvi put u okvi-

rima svih gradskih op{tina u Beogradu, a
primqeno je blizu 500 gra|ana, odnosno, pred-

stavnika odre|enih zona;

• Odr`ani su brojni turniri i humanitarne

sportske utakmice, kao {to su: Humanitarni

fudbalski me~ izme|u Op{tine i volontera,

na stadionu FK „Vo`dovac“, humanitarna

utakmica „Navijaj za `ivot“, brojni besplat-

ni programi u CKS „[umice“ za decu, omla-

dinu i stare. Do~ekali smo stonotenisku re-

prezentaciju Srbije osoba sa invaliditetom, a
obezbedili smo i biciklistima prostorije u

MZ „Du{anovac“;

• Skup{tina op{tine donela je brojne zna~ajne

odluke koje direktno uti~u na poboq{awe

funkcionisawa izvr{ne vlasti, a nakon 26
godina Narodni univerzitet „Svetozar Marko-

vi}“, vra}en je na upravqawe Op{tini, a u

slu`bu gra|ana;

• Formirali smo Komisiju koja je prona{la po-

datke o 311 stanova u vlasni{tvu Op{tine, a
koja su do sada kori{}ena bez osnova. Otkupom

ovih stanova, grad Beograd }e inkasirati iz-

me|u 3 i 5 miliona evra u buxet;

• Op{tina Vo`dovac je ve} tokom prvog dana

majskih poplava 2014. godine oformila prvi

prihvatni centar za evakuisana lica iz Obre-

novca, sa 120 mesta u KCS „[umice“, a odmah

sutradan formirano je jo{ pet prihvatnih

centara na Vo`dovcu, kako bismo pomogli na-

{im sugra|anima.

I tu ne}emo stati!
Mnogo posla nas ~eka i u 2015. godini.

U IME GRA\ANA GO VO@DOVAC, ZAHVAQUJEMO SE GRADONA^ELNIKU BEOGRADA SINI[I

MALOM, ZAMENIKU GRADONA^ELNIKA ANDREJI MLADENOVI]U, GRADSKOM MENAXERU

GORAN U VESI]U, POMO]NICIMA GRADONA^ELNIKA, ^LANOVIMA GRADSKOG VE]A, 

GRADSKIM SEKRETARIMA, WIHOVIM ZAMENICIMA I POMO]NICIMA, DIREKTORIMA I

ZAMENICIMA DIREKTORA JAVNIH PREDUZE]A - NA NESEBI^NOJ SARADWI I POMO]I U

OSTVAREWU NAVEDENIH PROJEKATA. NADAMO SE DA ]EMO I U NAREDNOM PERIODU 

NASTAVITI SA DOBROM PRAKSOM I OSTVARITI JO[ MNOGO DOBRIH REZULTATA.



^ime biste se pohvalili kada je

re~ o radu Skup{tine u 2014. godi-

ni?

Doneli smo dosta va`nih od-

luka, ono {to je najva`nije i

{to moram da istaknem jeste da

smo odluke donosili velikom

ve}inom glasova, {to zna~i da

su i odbornici opozicionih

stranaka podr`ali iste. To je ja-

san pokazateq da su odluke do-

no{ene u interesu gra|ana op-

{tine Vo`dovac, da su prepo-

znate i podr`ane bez obzira na

strana~ku pripadnost.

[ta kao predsednik Skup{tine

planirate u 2015. godini i koji su

Vam ciqevi?

Ono {to }emo mi kao Skup-

{tina raditi u narednom peri-

odu je intezivirawe rada odbor-

nika kroz odborni~ke dane na

teritorijama mesnih zajednica,

da }u kao predsednik Sku{tine

obilaziti vi{e puta mesne za-

jednice i da }u u direktnom

kontaktu sa gra|anima i sa

predstavnicima skup{tina sta-

nara saznavati i uo~avati sve

probleme i boqke koje ih mu~e.

Nastavi}emo sa dobrom prak-

som organizovawa sastanaka sa

skup{tinama stanara gradskog

dela Vo`dovca, na kojima }e gra-

|ani mo}i u direktnoj komuni-

kaciji sa predstavnicima op-

{tine, gradskih sekretarijata i

gradskih preduze}a da iznose

svoje probleme idobijaju odgovo-

re i predloge kako da re{avaju

iste.

Veliku pa`wu }emo posveti-

ti podavalskim mesnim zajedni-

cama, gde je `ivot na Vo`dovcu

i najte`i. U proteklom periodu

obi{ao sam sve podavalske me-

sne zajednice i na licu mesta se

uverio sa kakvim se oni pote-

{ko}ama susre}u. Uvideo sam

koliko im je zna~ajna svaka na-

{a podr{ka i koliku te`inu

nosi svaka mesna zajednica, kao

wihov prvi stepenik do Op{ti-

ne. 

Ciq nam je da na{e mesne za-

jednice oja~amo, da svaki gra|a-

nin koji do|e u mesnu zajednicu

sa predlogom, sugestijom ili

problemom nai|e na otvorena

vrata, da se odgovori na wihove

probleme ili ideje dobijaju u

najkra}em mogu}em roku. Nasta-

vi}emo sa trendom koji smo

imali i pro{le godine, a to je

da mesne zajednice koje imaju

vi{e prostora i vi{e kvadrata

privodimo nameni. Da te delove

mesnih zajednica pretvaramo u

ne{to {to je gra|anima sa te te-

ritorije najpotrebnije, da li je

to zdravstvena ambulanta, vr-
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Predsednik Skup{tine op{tine Aleksandar Mirkovi} 

INTERES GRA\ANA

NA PRVOM MESTU
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ti}, apoteka. @elimo da spoji-

mo lepo i korisno. Mesne zajed-

nice }e i daqe zadr`ati svoju

su{tinu, samo {to }e im biti

obezbe|en prihod, a gra|ani }e

dobiti ono {to je wima neop-

hodno.

Veoma va`na stvar za Op{ti-

nu je o`ivqavawe humanitarnog

fonda, koji je u proteklom peri-

odu bio zapostavqen. Imamo na-

meru da kroz taj humanitarni

fond re{avamo veliki deo pro-

blema sa kojima se susre}u soci-

jalno ugro`ene kategorije, pre

svega stari, bolesni, deca bez

roditeqskog starawa, kao i deca

kojoj je potrebna finansijska

pomo} radi le~ewa, a sve u ciqu

wihovog kvalitetnijeg `ivota.

Koje va`ne odluke je donela

Skup{tine op{tine Vo`dovac?

-Kada su u pitawu odluke ko-

je je Skup{tina op{tine dono-

sila u prethodnom periodu, naj-

vi{e smo ponosni na odluku o

vra}awu NU „Svetozar Marko-

vi}“ pod okriqe Op{tine, posle

26 godina. Imali smo i zna~ajne

odluke koje se odnose na kultu-

ru i sport. Po prvi put je done-

ta odluka da se sva sredstva koja

Op{tina bude opredeqivala za

tu namenu dodequju putem kon-

kursa. Sportski klubovi }e ima-

ti priliku da apliciraju, ko-

misija }e obra|ivati wihove

zahteve po strogo izvedenim

kriterijumima i komisija }e

odlu~ivati kome }e se dodeqi-

vati sredstva. Ovakva odluka se

po prvi put donosi na op{tini

Vo`dovac i ona garantuje da }e

sva sredstva koja budu opredeqe-

na od strane Op{tine biti

utro{ena za ono za {ta su

namewena.

Moram ista}i da smo ponosni

na dve odluke odricawa. Na{i

odbornici su prvi odbornici u

Beogradu, a mislim i u Srbiji,

koji su se odrekli svojih nakna-

da u korist poplavqenih, i to u

jeku poplava. U decembru mesecu

smo doneli odluku da se svi od-

bornici odreknu svojih naknada

za prisustvo na sve~anoj sedni-

ci Skup{tine op{tine u ko-

rist izrade Hristovog groba u

duborezu, koji }e biti posta-

vqen u Hramu svetog Dimitrija

u Kosovskoj Mitrovici, u na{oj

bratskoj op{tini. 

Da li ste zadovoqni buxetom

za 2015. godinu?

U odnosu na protekle godine,

moramo biti zadovoqni. Buxet

op{tine Vo`dovac je za 2015.

godinu uve}an, tako smo sa 15.

mesta – na kom smo se nalazili

prethodnih godina me|u 17 grad-

skih op{tina – sada na sedmom

mestu. U merama {tedwe i fi-

nansijske konsolidacije, svaki

transferisani novac od strane

Grada je zlata vredan. Sa ovim

sredstvima }emo dobro rukovo-

diti i ostvariti jo{ ve}i sufi-

cit, a pre svega pomo}i gra|ani-

ma da wihova op{tina Vo`dovac

bude jo{ lep{e i jo{ ure|enije

mesto za `ivot.

V
e} krajem februara meseca, u `eqi da iz prve ruke saznaju {ta najvi-

{e ti{ti gra|ane vo`dova~kih naseqa, predsednik GO Vo`dovac

Aleksandar Savi}, predsednik SO Vo`dovac Aleksandar Mirkovi} i ~la-

novi Op{tinskog ve}a, organizovali su sastanak sa predsednicima skup-

{tina stanara i svim gra|anima koji su `eleli da iznesu probleme sa ko-

jima se susre}u u svojoj zgradi ili kraju. Da bi obezbedili gra|anima

potpune i stru~ne odgovore, sastanku su prisustvovali i predstavnici

gradskih preduze}a JKP „Zelenilo-Beograd“, JKP „Infostan“, JKP „Vo-

dovod i kanalizacija“ i JP „Gradsko stambeno“.
Ciq tribine je da gra|ani direktno izlo`e svoje probleme op{tin-

skom rukovodstvu i predstavnicima javnih komunalnih preduze}a i da se

br`e i efikasnije pristupi re{avawu komunalnih problema vo`dova~-

kih naseqa.

EFIKASNIJE RE[AVAWE PROBLEMA GRA\ANA



S
lava Gradske op{tine Vo`dovac

- Sveti Apostol Andrej Prvo-

zvani i Dan Op{tine, sve~ano su

obele`eni 13. decembra 2014. godi-

ne.

U Hramu Svetog Preobra`ewa Go-

spodweg, svetu arhijerejsku liturgi-

ju slu`io je vladika Arsenije, vikar-

ni episkop i izaslanik Patrijarha, u

pratwi hora Hrama. Posle zavr{ene

liturgije, ~elnici Op{tine, za-

jedno sa velikim brojem Vo`dov~a-

na, krenuli su ulicama u povorci

sve~ane litije, od Hrama do zgrade

Op{tine .
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SLAVA OP[TINE VO@DOVAC I SVE^ANA SKUP[TINA 

OP[TINA VO@DOVAC

PROSLAVILA SVOJU

KRSNU SLAVU
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U holu Op{tine vladika Arse-

nije i sve{tenici Hrama obavili

su obred rezawa slavskog kola~a i

osve}ewe `ita, uz prisustvo op-

{tinskog rukovodstva, brojnih gra-

|ana i gostiju.
Posle slavskog obreda odr`ana

je Sve~ana Skup{tina, na kojoj se

prvo obratio predsednik Skup{ti-

ne op{tine Aleksandar Mirkovi},
koji je pozdravio sve prisutne od-

bornike, gra|ane i goste. Mirkovi}

je napomenuo da je veoma zadovoqan

radom Skup{tine. „Kada je ne{to u

interesu gra|ana, onda nije bitna

strana~ka pripadnost, ve} je bitno

da smo svi mi ovde zajedno i da se bo-

rimo i radimo za lep{i i boqi Vo-

`dovac i za sve na{e gra|ane“, re-

kao je predsednik Skup{tine.
Potom se obratio predsednik

Gradske op{tine Vo`dovac Alek-

sandar Savi}, koji se zahvalio svi-

ma, a posebno brojnim Vo`dova~ani-

ma, koji su do{li da zajedno proslave

op{tinsku krsnu slavu. Savi} je, u

ime op{tine Vo`dovac, ~estitao sla-

vu Svetog Andreja Prvozvanog svima

koji ga slave, po`eleo im mnogo zdra-

vqa i da sve praznike u narednim da-

nima slave u okviru svoje porodice,
koja je ina~e osnov svakog dru{tva.
Predsednik je potom govorio o reali-

zovanim i budu}im projektima koje

op{tina Vo`dovac ima u planu za na-

rednu godinu.
Predsednik op{tine Vo`dovac

Aleksandar Savi} i predsednik

Skup{tine op{tine Aleksandar

Mirkovi}, uru~ili su po~asne pove-

qe najzaslu`nijim gra|anima Vo-

`dovca u oblastima sporta, umetno-

sti i kulture, i to sportisti Milu-

tinu [o{ki}u, filmskom umetni-

ku Qubi{i Samarxi}u i kwi`evni-

ku Dobrici Eri}u, u ~ije ime je po-

vequ primila wegova }erka. Pred-

sednik Skup{tine i predsednik Op-

{tine nagra|enima su ~estitali i

zahvalili na delima kojima su obe-

le`ili istoriju i Vo`dovca i Beo-

grada i Srbije. 
Sve~anosti su prisustvovali go-

sti iz bratske op{tine Kosovska

Mitrovica, predstavnici grada Be-

ograda, drugi gosti i brojni gra|a-

ni Vo`dovca.
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USPOSTAVQEN CENTRALNI MONITORING 

VIDEO NADZORA SVIH OSNOVNIH 

[KOLA NA VO@DOVCU
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M
inistar unutra{wih poslova

dr Neboj{a Stefanovi} i pred-

sednik Gradske op{tine Vo`dovac

Aleksandar Savi}, sve~ano su otvo-

rili centralni monitoring u Po-

licijskoj stanici Vo`dovac – umre-

`enim sa video nadzorom koji je

ugradila GO Vo`dovac u sve osnovne

{kole na wenoj teritoriji, a radi

podizawa op{teg nivoa bezbednosti

|aka u samoj {koli i oko we.
Kombinacija internog monito-

ringa u {kolama sa monitoringom

koji se odvija iz policijske stanice

na Vo`dovcu doprinosi ve}em ste-

penu reagovawa i efikasnijem radu

policije.
Ministar Stefanovi} istakao je

da je centar rezultat zajedni~kog

rada Ministarstva unutra{wih po-

slova i Gradske op{tine Vo`dovac.
Neboj{a Stefanovi} je rekao da

je ovo dobra akcija koja je sada u pu-

noj realizaciji, navode}i da posto-

ji 24-o~asovni video nadzor svih

dvori{ta osnovnih {kola na teri-

toriji Vo`dovca.
Tom prilikom, Stefanovi} je

dodao da }e GO Vo`dovac nastaviti

akciju i u sredwim {kolama, te da

se nada da }e za godinu dana biti po-

krivene sve {kole na teritoriji

Op{tine, {to je posebno va`no zbog

narkodilera, ~ime }e se jo{ efika-

snije za{titi omladina, a po~inio-

ci biti privedeni pravdi.
Predsednik Gradske op{tine Vo-

`dovac Aleksandar Savi} zahvalio

se MUP-u i ministru Stefanovi}u

na realizaciji ove kacije i dodao da

je Op{tina u projekat ulo`ila 13
miliona dinara.

Aleksandar Savi} je tako|e ka-

zao da je postavqawe video nadzora

u osnovne {kole prva faza i ujedno

najavio da se ne}e stati na ovome,

ve} da }e u daqoj saradwi biti obu-

hva}ene i sredwe {kole na terito-

riji Vo`dovca.
„U tre}oj fazi pozva}emo sve

predsednike skup{tina stanara ko-

ji `ele da u~estuju u zajedni~kom

projektu obezbe|ivawa ulaza video

nadzorom“, dodao je Savi}.

K
ako bi se obezbedila ve}a sigurnost vo`dova~kih |aka, Gradska op-

{tina Vo`dovac je u prethodnom periodu postavila kamere za video

nadzor u svim osnovnim {kolama. Direktorima {kola predate su obave-

{tajne table o postavqenom video nadzoru. Predsednik Op{tine Alek-

sandar Savi}, prilikom obilaska osnovnih {kola, izrazio je nadu da }e

uz video nadzor biti smawena opasnost od kriminala, nasiqa i droge.

Uz video nadzor pove}ana bezbednost u~enika



J
edno od ispuwenih obe}awa u

nizu – U ponedeqak, 01. septem-

bra sve~ano je otvorena novoizgra|e-

na Osnovna {kola „Danilo Ki{“ u

vo`dova~kom nasequ Stepa Stepano-

vi}, koja je otvorila svoja vrata za

290 upisanih |aka. Ova {kola je jed-

na od najlep{ih i najmodernijih

osnovnih {kola na teritoriji grada

Beograda. Objekat ima 24 u~ionice

op{te namene, osam u~ionica speci-

jalizovane namene (tehni~ko, infor-

matika, muzi~ko, likovno, fizika,

hemija, biologija i geografija), dva

kabineta za nastavna sredstva za u~e-

nike ni`ih razreda, jednu u~ionicu

za nastavu izbornog predmeta, fi-

skulturnu salu sa svla~ionicama,

sanitarnim blokom i spravarnicom,

kuhiwu, trpezariju i administra-

tivni blok i sve neophode pomo}ne i

prate}e prostorije. U okviru ure|e-

wa {kolskog dvori{ta, predvi|eni

su tereni za odbojku, ko{arku i ru-

komet, kao i atletska staza i staza

za skok u daq. Kapacitet {kole je

720 u~enika za rad u jednoj smeni. 

Posle sve~anog programa |acima

i roditeqima obratio se gradski

menaxer Goran Vesi}, pozdravio sve

prisutne i tom prilikom rekao da

je ova {kola najnovija, a ujedno i

najneobi~nija {kola u gradu, jer u

wu ne ulaze prvi put samo prvaci,

ve} i ostali u~enici, nastavnici i

ostalo {kolsko osobqe.

„Danas kada sa ponosom otvara-

mo ovu {kolu u nasequ Stepa Stepa-

novi}, `elim da vas podsetim da

smo u februaru stajali na livadi i

da su tada gra|ani bili obmawivani

od nekih drugih qudi koji su pret-

hodno vodili Grad da nikada ne}emo

zavr{iti ovu {kolu. Mi smo u~ini-

li veliki napor da ova {kola danas

po~ne sa radom. Obe}awe smo ispu-

nili, deca su krenula u {kolu“, re-

kao je Vesi} i dodao da je u {kolu

ulo`eno vi{e od 450 miliona dina-

ra.

Predsednik Op{tine Aleksan-

dar Savi} rekao je: 

„^ast mi je i zadovoqstvo {to

ovu divnu {kolu otvaramo na teri-

toriji Vo`dovca. Sada je na nama,

kao odgovornoj Op{tini, da je odr-

`avamo i damo podr{ku u obrazova-

wu na{e dece“. 
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SVE^ANO OTVORENA O[ „DANILO KI[“ U NASEQU STEPA STEPANOVI]
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Obe}awe smo ispunili - 

deca su krenula u {kolu

G
oran Vesi}, sekretar Privre-

menog organa grada Beograda i

Aleksandar Savi}, predsednik

Gradske op{tine Vo`dovac, pri-

sustvovali su 1. marta 2014. godi-

ne po~etku radova na izgradwi

osnovne {kole u nasequ Stepa

Stepanovi}.
Tom prilikom, Vesi} je nagla-

sio: 
„Zatekli smo velike dugove od

preko milijardu evra, smatrali

smo da ova {kola i vrti} moraju

da se zavr{e zato {to ovde `ivi

veliki broj qudi i {to je to

osnovna potreba stanovnika ovoga

kraja. Na taj na~in smo pokazali i

odgovornost prema Vo`dovcu i

prema qudima koji ovde `ive.
Nadam se da }emo svi zajedno 1.

septembra biti ovde na otvarawu

{kole, kada }e deca krenuti na nastavu“.
Predsednik Op{tine Aleksandar Savi} je naveo da je po~etak izgradwe {kole samo jedan od primera kako br-

zo i efikasno mo`e da se reaguje, dodav{i da su neke stvari prilikom planirawa i izgradwe naseqa ra|ene „od

krova umesto od temeqa“, te su zato nastali problemi za koje najboqe znaju stanovnici ovog naseqa. Potom se

zahvalio Privremenom organu Beograda {to su iza{li u susret gra|anima na{e Op{tine.

Po~etak izgradwe {kole u nasequ „Stepa Stepanovi}“



R
enovirani vrti} „Ciciban“ na

Vo`dovcu sve~ano je otvoren 19.

septembra 2014. godine, u prisustvu

gradskog menaxera Gorana Vesi}a,

~lana Gradskog ve}a Tawe Popovi},

sekretara za obrazovawe i de~ju za-

{titu Igora Rai~evi}a, predsedni-

ka Gradske op{tine Vo`dovac Alek-

sandra Savi}a, predsednika SO Vo-

`dovac Aleksandra Mirkovi}a i

~lanova Op{tinskog ve}a.

Objekat je izgra|en 1950. godine

za potrebe doma zdravqa, ali je u ka-

snijem periodu adaptiran u vrti}.

Povr{ine je 550 kvadratnih metara

i mo`e da primi 120 dece.

Kako je gradski menaxer saop-

{tio, za obnovu vrti}a ulo`eno je

35 miliona dinara.

Gradski menaxer Goran Vesi} se

ovom prilikom zahvalio predsedni-

ku GO Vo`dovac Aleksandru Savi}u

na saradwi i upornosti da se ovaj

projekat realizuje i dodao da ne po-

stoji ni{ta lep{e, nego kada se

trud nagradi de~jim osmesima.

Posle priredbe koji su pripre-

mili mali{ani, predsednik Op-

{tine Aleksandar Savi}, sa svojim

saradnicima, uru~io je poklone ma-

li{anima koje je za wih pripremi-

la GO Vo`dovac.
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RENOVIRAN

VRTI] 

„CICIBAN“ PA[INO BRDO
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VO@DOVAC NAGRADIO NAJBOQE \AKE

A
leksandar Savi}, predsednik Gradske op-

{tine Vo`dovac, primio je 25. juna 2014.
godine dobitnike Vukove diplome iz 17 vo-

`dova~kih osnovnih {kola. Ukupno 212 |aka

dobilo je nagrade za postignut uspeh. [kole

koje su imale najvi{e vukovaca tokom {kolske

2013/2014. godine, i ujedno pokazale najboqe

rezultate su: O[ „Milan \. Mili}evi}“ – 30,
O[ „Kara|or|e“ - 20 i O[ „Filip Filipo-

vi}“ – 17 |aka.

\ACI GENERACIJE NA PRIJEMU KOD PREDSEDNIKA

„SVET O^EKUJE WIH“
P

redsednik Op{tine Aleksandar Savi}, uru~io je |acima

generacije 17 osnovnih {kola sa Vo`dovca nagrade -
kwige i tablet ure|aje, kao podstrek za daqe napredovawe.
Podr{ku mladim u~enicima, pored predsednika, dali su i

~lanovi Ve}a, kao i predsednik SO Vo`dovac. Na bilbordima

ispred Centra za kulturu i sport „[umice“ i Gradske op-

{tine Vo`dovac, koji su nosili slogan „SVET O^EKUJE

WIH“, prikazane su fotografije najboqih u~enika i |aka

generacije 17 vo`dova~kih osnovnih {kola, kako bi dali

podstrek i drugoj deci da ostvaruju {to boqe rezultate. 
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Osnovna {kola „Vojvoda Stepa“

PODIZAWE NIVOA HIGIJENSKIH USLOVA

U OBRAZOVNIM USTANOVAMA
S

obzirom na veoma lo{e

zate~eno stawe u osnov-

nim {kolama na teritoriji

Gradske op{tine Vo`dovac,

u okviru planskih aktivno-

sti ure|ewa {kolskih usta-

nova, Op{tina je - radi po-

dizawa nivoa bezbednosti i

higijenskih uslova, renovi-

rala objekte i sanirala toa-

lete u osnovnim {kolama.

- O[ ‘’Janko Veselinovi}’’ - sani-

ran je natkrovni pasa` i adapti-

rani su sanitarni ~vorovi;

- O[ ‘’Vojvoda Stepa’’ - sanirani su

mokri ~vorovi; 

- O[ ‘’Filip Filipovi}’’ - adapti-

rani su sanitarni ~vorovi; 

- O[ ‘’Vojvoda Putnik’’ - ura|eni su

molersko farbarski radovi, zamena

stolarije i malterisawe zidova;

- O[ ‘’Branislav Nu{i}’’ - popra-

vqene su vodovodne cevi i adapti-

rani su sanitarni ~vorovi;

- O[ ‘’Zmaj Jova Jovanovi}’’  -

zamewen je deo krova, adaptirani su

sanitarni ~vorovi i sanirana je

ograda rukometnog terena; 

- O[ ‘’Vuk Karaxi}’’ u Ripwu -

adaptirani su sanitarni ~vorovi; 

- O[ ‘’Vasa ^arapi}’’, istureno ode-

qewe Pinosava - adaptacija i hi-

droizolacija, postavqen je parket; 

- O[ ‘’Vasa ^arapi}’’ - adaptirana

je sportska sala i popravqen krov;

O[ ‘’\ura Dani~i}’’ sanirana je ogra-

da ko{arka{kog terena, a u toku su

radovi na sanaciji mokrih ~vorova;

- O[ ‘’Kara|or|e’’ - u toku su

radovi na adaptaciji sanitarnih

~vorova;

- [kola za sredwe i osnovno obrazo-

vawe ‘’Vo`d’’ - adaptirano je kupatilo;

- OM[ „Petar Kowevi}“ - ura|ena

je fasada na {koli i adaptirani su

sanitarni ~vorovi.

BRINEMO O ZDRAVQU I BEZBEDNOSTI DECE

KUMODRA@ 1
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KONA^NO, POSLE 

40 GODINA, O[

„VOJVODA PUTNIK“ 

U RIPWU DOBILA 

JE NOVI IZGLED

O
vo je prva op{tinska vlast

koja je dala zna~aj ovoj

{koli i renovirala istu, {to

podrazumeva kre~ewe, zamenu

stolarije, a u prethodnom 

periodu - novu fasadu ,sanaciju

krova, balon koji se koristi

kao sala za fizi~ko vaspitawe,

asve u ciqu omogu}avawa jed-

nakih uslova {kolovawa za svu

decu.

O[ „Vojvoda Putnik“ u koju

nije decenijama ulagano, pretr-

pela je i veliku {tetu tokom

majskih poplava.

RIPAW
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SVIH 1600 VO@DOVA^KIH PRVAKA DOBILO NA 

POKLON [KOLSKE RAN^EVE I PRIBOR

G
radska op{tina Vo`dovac je za sre}an po~e-

tak {kolovawa svim vo`dova~kim |acima

prvacima ove godine obezbedila na poklon ran-

~eve i pernice sa prigodnom ~estitkom, imaju}i

u vidu da je briga o deci jedan od prioriteta Op-

{tine.
Prvog {kolskog dana poklone su prvacima no-

vootvorene O[ „Danilo Ki{“ u nasequ Stepa

Stepanovi} uru~ili predsednik Op{tine Alek-

sandar Savi} i zamenik predsednika Marko

Sari}, zajedno sa saradnicima. Tako|e, ran~eve i

pernice dobili su i prvaci ostalih 15 vo`dova~-

kih osnovnih, kao i dve specijalne {kole.
Ovom prilikom, predsednik op{tine Vo`do-

vac Aleksandar Savi} je izjavio:
„Mi smo i obe}ali u predizbornoj kampawi da }e

op{tina Vo`dovac brinuti o najmla|ima na celoj

teritoriji. Na osnovu u{teda koje smo ostvarili u

proteklih sedam meseci, obez6edili smo skromne

poklone za sve |ake prvake na Vo`dovcu“.
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Obezbediti jednake uslove

{kolovawa za svu decu
[

kola “Vo`d“ nalazi se u zgradi Zavoda za

vaspitawe dece i omladine na Vo`dovcu i

jedina je ustanova ovog tipa u Srbiji. Ovu {kolu

poha|aju deca bez roditeqskog starawa, deca koju

upu}uje Centar za socijalni rad, deca iz prihva-

tili{ta i deca sa individualnim problemima. O
`ivotnim pri~ama ove dece bismo mogli napisa-

ti romane, zato o tome sada ne}emo govoriti, ali

moramo dati na zna~aju, zalagawu i trudu direk-

tora ove {kole Sre}ka Krivokapi}a da izvede na

pravi put svoje |ake, kao i zalagawe Op{tine, a
posebno ~lana Ve}a Milo{a Stojanovi}a, koji se

trudi da iza|e u susret potrebama ove {kole, a sa

ciqem boqih uslova za {kolovawe ove dece.

RENOVIRANE

PROSTORIJE U

[KOLI “VO@D“

N
a inicijativu ~lana

Op{tinskog ve}a Milo{a

Stojanovi}a, renovirane su pros-

torije u {koli za sredwe i

osnovno obrazovawe “Vo`d“,

neophodne za obavqawe stru~ne

prakse dece koja poha|aju 

{kolu, kao i sanitarne pros-

torije.

250 NASLOVA

ZA BIBLIOTEKU 

[
kolu za osnovno i sredwe obrazovawe

„Vo`d“ posetili su ~lan Op{tinskog ve-

}a Milo{ Stojanovi}, predstavnici Kluba pri-

vrednika Vo`dovca i Prijateqa dece Vo`dovca,
i tom prilikom doneli na poklon preko 250
kwiga za formirawe {kolske biblioteke, kao i

sredstva za higijenu.
Decu je na zanimqiv na~in animirao i uz

stihove zabavio na{ poznati pesnik i novinar

Petar Petrovi}, svima poznat po emisiji „Peca

i deca“, dok su posle toga i sami mali{ani iz-

veli recitacije i otpevali pesme gostima.
Ispred Gradske op{tine Vo`dovac, |acima i

kolektivu {kole obratio se Milo{ Stojanovi},
~lan Ve}a zadu`en za pred{kolske i {kolske usta-

nove, rekav{i da je ovo samo jo{ jedan vid pomo}i

{koli, a da }e Op{tina nastaviti da doprinosi

kvalitetnijem odrastawu dece koja je poha|aju.



P
ovodom nastupaju}ih novogodi-

{wih praznika, u~enike [kole

za osnovno i sredwe obrazovawe

„Vo`d“, posetili su predstavnici

Gradske op{tine Vo`dovac. U znak za-

hvalnosti, ovi mali{ani su odigra-

li predstavu, kojom su uz stihove, pe-

smu i igru zabavili prisutne goste.
Nakon prikazane predstave Mi-

lo{ Stojanovi}, ~lan Op{tinskog

ve}a zadu`en za pred{kolske i

{kolske ustanove, kao i predstav-

nici Kluba privrednika Op{tine

- Milan i Sne`ana Kqaji}, uru~i-

li su u~enicima slatke poklone i

~estitali im novogodi{we i bo-

`i}ne praznike.
Milo{ Stojanovi} je

mali{anima po`eleo da u

narednoj godini imaju {to

vi{e dobrih ocena, da se

slo`no dru`e i me|usobno

vole i po{tuju.
Po zavr{etku progra-

ma, odr`an je kratak radni

sastanak sa direktorom

{kole Sre}kom Krivoka-

pi}em i profesorima, ko-

ji su tom prilikom izneli

neke od problema u radu,
kao i osnovne potrebe u~e-

nika. Zaposleni iz {kol-

skog kolektiva su izrazi-

li nadu da }e im Op{tina, kao i do

sada izlaziti u susret, kako bi |a-

cima {kole obezbedili {to boqe

uslove {kolovawa i kako bi zajed-

ni~kim snagama ovu decu izveli na

pravi put.
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RAN^EVI I [KOLSKI PRIBOR ZA DECU [KOLE „VO@D“ 

^
lan Op{tinskog ve}a Milo{

Stojanovi} - zadu`en za {kol-

ske i pred{kolske utanove, posetio

je i O[ „Vo`d“, koju poha|aju deca

bez roditeqskog starawa, i tom pri-

likom uru~io ran~eve i pernice ko-

je je obezbedila GO Vo`dovac.
Milo{ Stojanovi} istikao je

ovom prilikom va`nost ove ustano-

ve koja deci bez roditeqskog stara-

wa pru`a neophodno vaspitawe i

znawe, radi normalnog ukqu~ewa u

dru{tveni `ivot.

NASTAVAK POMO]I

^
lan Op{tinskog ve}a Milo{ Stojano-

vi}, zadu`en za pred{kolske i {kol-

ske ustanove i predstavnici Kluba pri-

vrednika Vo`dovac, uru~ili su po~etkom

{kolske godine donaciju u vidu {kolskog

pribora, koji je neophodan deci za redovno

pra}ewe nastave i obradovali su decu lop-

tama, koje }e poboq{ati wihovo svako-

dnevno bavqewe sportom i rekreacijom u

{koli.
Milo{ Stojanovi} je tom prilikom iz-

javio: „Mi, kao odgovorna Op{tina, nasta-

vqamo brigu o deci koja poha|aju nastavu

u {koli „Vo`d“, sa `eqom da im poboq{a-

mo kvalitet boravka i u~e{}e u nastav-

nim aktivnostima u ovoj {koli“.

Uskr{wi pokloni za |ake

U
okviru akcije Uskr{wa nede-

qa, predstavnici Gradske

op{tine Vo`dovac su posetili

[kolu za osnovno i sredwe obra-

zovawe „Vo`d“, i |acima uru~ili

uskr{we poklone sa {kolskim

priborom, sredstvima za li~nu

higijenu i uskr{wim jajima.

Prazni~ne poklone deci su

uru~ili Milo{ Stojanovi} ~lan

Ve}a GO Vo`dovac i Radi{a

\or|evi} iz Kancelarije za mlade

GO Vo`dovac.

NOVOGODI[WI PAKETI]I
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Vo`dova~ki vrti} osvojio 1. mesto u akciji „Za zeleniji Beograd“

G
radska op{tina Vo`dovac jr nakon osam godi-

na u~estvovala i pobedila u akciji „Za zele-

niji Beograd“, koju tradicionalno organizuje

JKP „Zelenilo Beograd“, u saradwi sa gradskim

op{tinama.
Vrti} „1001 radost“ sa Vo`dovca osvojio je 1.

mesto u kategoriji najlep{e ure|eno dvori{te

pred{kolske ustanove, kako na op{tinskom, ta-

ko i na nivou grada Beograda.
U ime Gradske op{tine Vo`dovac, zahvalnicu

za podr{ku akciji, kao i nagradu de~ijem vrti}u

„1001 radost“, predali su ~lanovi Op{tinskog

ve}a Milo{ Stojanovi} i Ana ]iri}.

P
redsednik Gradske op{tine Vo-

`dovac Aleksandar Savi}, sa svo-

jim saradnicima, posetio je vrti}

“1001 radost“, i tom prilikom uru-

~io mali{anima mle~ne priozvode

Nestle, koje su obezbedili Klub pri-

vredinika Vo`dovac i Kancelarija za

mawine Op{tine.

Najmla|e je prethodno animirao

de~ijim programom poznati Pe|oli-

no i priredio prelepo interaktiv-

no dru`ewe.
Op{tina Vo`dovac, kao odgovor-

na lokalna vlast brine o pravilnom

razvoju dece, ukazuju}i na primat

pravilne i zdrave ishrane. Ovu do-

naciju obezbedila je za sve mali{a-

ne vo`dova~kih vrti}a, koju je uru-

~ila uz pomo} Pred{kolske ustano-

ve “^ika Jova Zmaj“. Vrti} “1001 ra-

dost“ na Vo`dovcu prva je ustanova

u Beogradu i Srbiji koja je dobila

Povequ o statusu me|unarodne Eko

[kole, vode}i ra~una o vrednosti-

ma prirode i na~inu `ivqewa, ~ime

su ispunili kriterijume za za{ti-

tu `ivotne sredine i zaslu`no do-

bili zelenu zastavu. 
Osim deci vo`dova~kih vrti}a,

predsednik Savi} je istoga dana, za-

jedno sa svojim saradnicima, Nestle

mle~ne proizvode poklonio i poro-

dici Kosti} – wihovim {estomese~-

nim bebama Aleksandri, Andrijani

i Kosti. Majka Jelena Kosti} zahva-

lila se na brizi Op{tine koja re-

dovno, jo{ od prvih dana ro|ewa be-

ba, misli na wih i wihove potrebe.

OSMEH VO@DOVA^KIH MALI[ANA
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ADAPTACIJOM RASPOLO@IVOG

PROSTORA DO NOVIH MESTA U VRTI]IMA

^
lan Op{tinskog ve}a zadu`en

za pred{kolske i {kolske usta-

nove, obi{ao je radove na adaptaci-

ji prostorija MZ „Bra}e Jerkovi}“.
Pored adaptacije prostorija ra-

di formirawa vrti}a, izvode se ra-

dovi i na sanaciji hidroizolacije

ravnog krova iznad MZ „Bra}e Jer-

kovi}“ u Me{trovi}evoj ulici.
Uzimaju}i u obzir ~iwenicu da

na op{tini Vo`dovac imamo nedo-

statak mesta u vrti}ima, ~lan Op-

{tinskog ve}a Milo{ Stojanovi},
svesrdno se anga`ovao na pro{ire-

wu kapaciteta adaptacijom prosto-

ra dela MZ „Bra}e Jerkovi}“ u vr-

ti}, a u ciqu smawewa deficita

mesta u vrti}ima na teritoriji Vo-

`dovca.
Pro{irewem naseqa Bra}e Jer-

kovi} i pove}awem broja stanovni-

{tva, pove}ale su se i potrebe za ve-

}im brojem mesta u vrti}ima, s toga

je veoma zna~ajno ovaj objekat prive-

sti nameni i time zadovoqiti po-

trebe za upisom mali{ana na toj lo-

kaciji, kako nam je preneo Milo{

Stojanovi}.

J
KP „Gradska ~isto}a“, u saradwi sa

kompanijom „Sekopak“ - koja je do-

nirala sudove za odlagawe otpada, a uz

podr{ku Sekretarijata za obrazovawe

i de~iju za{titu, Gradske op{tine Vo-

`dovac i grada Beograda, danas je zapo-

~elo edukativnu ali i korisnu akciju

u slu`bi recikla`e, koja }e se tokom

godine {iriti i na druge gradske op-

{tine, kako bi se obuhvatilo {to vi-

{e obrazovnih ustanova na teritoriji

grada. Ciq akcije je, kako razvoj reci-

kla`e, tako i podizawe svesti sugra|a-

na o wenoj va`nosti.
JKP „Gradska ~isto}a“ je vrti}u

„1001 radost“ dostavilo 12 kanti i 39
dodatnih specijalizovanih sudova za

odlagawe reciklabilnog otpada.
„Ove godine, pored osnovnih {ko-

la, u sistem prikupqawa reciklabil-

nog otpada ukqu~i}emo i pred{kolske

ustanove, ali i vrti}e. Edukacija je vr-

lo va`na za razvoj recikla`e, a navike

koje steknemo takore}i od malih nogu

prate nas kroz ceo `ivot i zato se tru-

dimo da recikla`u pribli`imo ba{

najmla|ima“, rekao je Miroslav Bogda-

novi}, direktor JKP „Gradska ~isto-

}a.“

Savi} je istakao zna~aj akcije koja

se sprovodi u ciqu podizawa javne sve-

sti o recikla`i i zna~aju o~uvawa `i-

votne sredine, kako mali{ana tako i

odraslih.

Nakon programa koji su pripremi-

li mali{ani, ~lan Op{tinskog ve}a

Milo{ Stojanovi} i direktor JKP

„Gradska ~isto}a“ Miroslav Bogdano-

vi}, uru~ili su simboli~ne poklone

deci koja poha|aju ovaj vrti}.

URU^ENE KANTE ZA RECIKLABILNI

OTPAD VRTI]U „1001 RADOST“
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U
saradwi sa JKP „Zelenilom

Beograd“, obnovqena su de~ija

igrali{ta na Vo`dovcu, i to na

slede}im lokacijama:

Skendera Kulenovi}a br.6; Bra}e

Jerkovi} 69,121; Dragice Kon~ar 11-

23,25-33; Zaplawska 66-70, 70a, Pive

Karamatijevi}a 2-8, 18-24; Jovana

Bjeli}a 7; Milana Raspopovi}a 10;

Radovana Simi}a Cige 18-24; ulica

Mokrolu{ka kod Mol pumpe;

ispred vrti}a u ulici Sestre

Bukumirovi}; Vladimira Toma-

novi}a 25; ugao Vladimira Toma-

novi}a i Glasina~ke; Rimska 8;

park [umice; Kumodra` 2.

ZUCE DOBIJA NOVU FISKULTURNU SALU
U

nasequ Zuce, u isturenom ode-

qewu O[ „Vasa ^arapi}“ , zida

se nova fiskulturna sala povr{ine

630 m2.
Predsednik op{tine Vo`dovac

Aleksandar Savi}, obi{ao je gra|e-

vinske radove na prvoj fazi gradwe

zidane sale, koja }e se sastojati iz

dela za sportsku salu i dela za sani-

tarni blok. Predsednik Savi} je,
obilaze}i {kolski prostor i posto-

je}u salu za fizi~ko, izrazio zado-

voqstvo {to }e kona~no i u~enici

ove vo`dova~ke {kole dobiti novu

fiskulturnu salu idealnu za ba-

vqewe sportom, s obzirom da je sada-

{wa mala i neuslovna.

REKONSTRUKCIJA DE^IJIH IGRALI[TA



P
redsednik op{tine Vo`dovac

Aleksandar Savi}, zamenik

predsednika Skup{tine grada Beo-

grada Andrea Radulovi}, ~lanovi

Gradskog ve}a Dragomir Petronije-

vi} i Vesna Ivi}, ~lanovi Op{tin-

skog ve}a Milo{ Stojanovi} i Iva-

na Tomi}, sa rukovodstvom Doma

zdravqa Vo`dovac - u prisustvu

brojnih gra|ana sve~ano su otvori-

li novu ambulantu u nasequ Kumo-

dra` 1 08.11.2014. godine.

Ovim danom otvoreno je jo{ jed-

no poglavqe odnosa odgovorne vla-

sti prema obe}awima koja su data od

strane rukovodstva Op{tine. Dobra

saradwa op{tinske i gradske

vlasti, doprinela je realizaciji

ovog projekta.

Predsednik Savi} je u svom obra-

}awu gra|anima,  izjavio da mu je
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POSLE 60 GODINA STANOVNICI

KUMODRA@A 1 DOBILI AMBULANTU



velika ~ast {to otvara ovu ambu-

lantu, na koju su gra|ani ~ekali pu-

nih 60 godina, zbog nerazumevawa i

nebrige predhodnih vlasti o poda-

valskom podru~ju.

„U predizbornoj kampawi obe}a-

li smo gra|anima da }emo obratiti

posebnu pa`wu na podavalski deo

Vo`dovaca, koji je bio zapostavqen

u prethodnom periodu, a rezultat

svega toga je i ovo izdvojeno odeqe-

we Doma zdravqa Vo`dovac. Ovom

prilikom se posebno zahvaqujem

~lanu op{tinskog Ve}a Milo{u

Stojanovi}u koji je inicirao proje-

kat, a koji i `ivi na teritoriji Ku-

modra`a“, rekao je Savi}.

^lan Op{tinskog ve}a Milo{

Stojanovi},, izrazio je veliko zado-

voqstvo zbog realizacije projekta.

„Potrudili smo se da iz sopstve-

nih sredstava adaptiramo prostor

MZ „Kumodra` 1“, i time omogu}i-

mo sugra|anima iz ovog naseqa br`u

zdravstvenu za{titu posle 60 godi-

na ~ekawa. Sre}an sam i ponosan

{to vidim veliko zadovoqstvo svih

prisutnih. Obave{tavamo zaintere-

sovane gra|ane sa ove teritorije da

od ponedeqka 10. novembra mogu iz-

vr{iti prebacivawe zdravstvenih

kartona u ovu izdvojenu zdravstvenu

jedinicu Doma zdravqa Vo`dovac“,

rekao je Stojanovi}.
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Radovi na izgradwi ambulante u nasequ Kumodra` 2
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Kanalizacija u nasequ Zuce
P

redsednik Privremenog organa

Beograda Sini{a Mali u febru-

aru mesecu pustio je u rad postroje-

we za pre~i{}avawe otpadnih voda

u podavalskom nasequ Zuce, zajedno

sa predsednikom GO Vo`dovac Alek-

sandrom Savi}em i direktorom JKP

„Beogradski vodovod i kanalizaci-

ja“ Svetozarom Veselinovi}em.
„Prethodna gradska vlast nije

imala razumevawe za gra|ane poda-

valskih naseqa i prikqu~ak na ka-

nalizacionu mre`u iznosio je oko

240 hiqada dinara. To gra|ani nisu

mogli da podnesu i projekat je mogao

da bude neuspe{an i da novac koji je

Grad dao za izgradwu kanalizacione

mre`e bude ba~en u bunar“, rekao je

Mali novinarima.
Mali je istakao da su za Privreme-

ni organ rubna beogradska naseqa pod-

jednako va`na kao i centralne gradske

op{tine i da nema razloga da wihovi

`iteqi budu diskriminisani.

NOVI PRELAZ NA BELOJ RECI U RIPWU

N
a Beloj reci u Ripwu u toku je izgradwa

prelaza ispred tunela na glavnom putu ko-

ji spaja ovaj deo Vo`dovca sa Ibarskom magi-

stralom.
Na inicijativu odbornica Svetlane Kova-

~evi} i Jasmine Jovanovi} iz Ripwa, koja su uz

pomo} MZ „Ripaw“ iza{le u susret brojnim

zahtevima gra|ana ovog kraja, Op{tinska

uprava je odr`ala brojne sastanke sa

nadle`nim organima, kako relizovao zahtev

sugra|ana.
Umesto starog i tro{nog prelaza koji nije

bio bezbedan ni za pe{ake, ni za vozila, izgra-

di}e se novi most.
Predsednik op{tine Vo`dovac Aleksandar

Savi}, zajedno sa svojim saradnicima, obi{ao

je radove, kako bi se uverio da }e stanovnici

Ripwa ubudu}e imati bezbedan prelazak preko

Bele reke.
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RIPAW, ULICA PUT ZA KOLONIJU KOD FABRIKE „MINEL“

OP[TINSKO RUKOVODSTVO NE 

OKRE]E GLAVU OD PROBLEMA GRA\ANA

B
rzim i efikasnim reagovawem rukovodstva GO

Vo`dovac, koje svakodnevno brine o svojim

sugra|anima, spre~ena je ekolo{ka katastrofa u nase-

qu Minel u Ripwu. Kako bi se {to hitnije re{io

problem izlivawa fekalnih voda u zgradama oko fab-

rike „Minel“, gde su se otpadne vode izlile i do samih

ulaza pojedinih stambenih zgrada, op{tinski ~elnici

alarmirali su nadle`ne gradske institucije.

Na poziv ugro`enih gra|ana ovog podavalskog nase-

qa, ~lan Ve}a GO Vo`dovac Ivana Tomi}, iza{la je na

lice mesta, kako bi utvrdila ~iweni~no stawe, i tom

prilikom uvidela je ozbiqnost situacije i neophod-

nost hitnog reagovawa. 

Na`alost, navedeni problem postojao je godinama,

ali prethodna vlast nije imala sluha za wegovo

re{ewe, zbog ~ega je vremenom do{lo do uru{avawa

stare kanalizacione mre`e.

Alarmirani su predsednik op{tine Vo`dovac,

sekretar za za{titu `ivotne sredine Goran Trivan i

sekretar za komunalno – stambene poslove Nina

Jandri}. 

Ivana Tomi}, zajedno sa predsednikom GO Vo`dovac

Aleksandrom Savi}em i odbornicom Svetlanom

Kova~evi}, bila je u stalnom kontaktu sa zabrinutim

gra|anima na ugro`enim lokacijama. Na li~nu molbu

predsednika Savi}a, direktor JKP ‘’Beogradski

vodovod i kanalizacija’’ - Svetozar Veselinovi}, iako

nije u nadle`nosti ovog preduze}a, na teren je poslao

stru~ne ekipe. 

Postavqawem nove cevi na mestu gde je do{lo do

zagu{ewa kanalizacione mre`e gra|ene opekom jo{

davnih ~etrdesetih godina, saniran je problem izli-

vawa otpadnih voda, kako ne bi do{lo do {irewa

zaraznih bolesti.



P
redsednik Op{tine Aleksandar

Savi} - sa zamenikom direktora

Direkcije za gra|evinsko zemqi{te i

izgradwu Beograda Petrom Ceki}em i

direktorkom Sektora za nadzor in`.
Darkom Radovi}em - obi{ao je krajem

oktobra meseca radove na izgradwi

novog Kumodra{kog ki{nog kolekto-

ra. Obilasku radova prisustvovali su

~lanovi Ve}a Ivana Tomi}, Milo{

Stojanovi} i Reqa Ogwenovi}.

Izgradwom ovog kolektora na Du-

{anovcu u potpunosti }e se re{iti

problem prikupqawa ki{nih voda u

naseqima Bra}e Jerkovi}, Stepa Ste-

panovi} i Padine. U toku su radovi

prve faze na delu auto-puta do Vita-

nova~ke ulice, koji }e biti vitalni

deo sistema za regulaciju ki{nih vo-

da, od retenzije kod naseqa Stepa Ste-

panovi}, do Mokrolu{kog kolektora

na Du{anovcu.

Deonica koja se gradi duga~ka je

570 metara, ima pre~nik 2,5 metra i

gradi se kao tunel, tako da radovi ne-

}e uticati na odvijawe saobra}aja u

ovom delu Vo`dovca. Za ceo tunel bi-

}e potrebno 220 betonskih elemenata,

koji }e hidrauli~nim presama biti

utiskivani kroz zemqu na dubninama

od oko {est metara.

Obilaze}i radove na izgradwi,

predsednik Op{tine Aleksandar Sa-

vi} istakao je: „Ovim projektom re-

{i}emo probleme koji nisu re{avani
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RE[AVAWE VITALNIH

PROBLEMA NA VO@DOVCU

IZGRADWOM NOVOG 

KUMODRA[KOG KI[NOG

KOLEKTORA

Fazno re{avawe odvo|ewa otpadnih i atmosferskih voda od

Du{anova~kog mosta ka Kumodra`u



20 godina. Zbog starog kolektora ko-

ji nije imao kapacitet da primi ve-

liku koli~inu ki{nih voda, imali

smo poplave i izlivawe ki{nih i

fekalnih voda, kao {to se de{avalo

u Darvinovoj ulici kod kru`nog pu-

ta. Veoma je va`no {to se gradi ko-

lektor koji je nezavisan od fekal-

nog. Zahvaqujem se Gradu, Direkci-

ji za gra|evinsko zemqi{te i iz-

gradwu Beogada i JKP „Beogradski

vodovod i kanalizacija“, {to su

usli{ili na{e molbe za neophod-

nom izgradwom ovog kolektora. Na-

dam se da }e se izgradwa nastaviti i

u fazama kako je planirano, sa koji-

ma bismo re{ili odvod fekalnih

voda koje dolaze od Ra{kog potoka,

imaju}i u vidu da je u toku izgradwa

prve faze. Najva`nije je da se sao-

bra}aj nesmetano odvija i da gra|ani

Vo`dovca nisu ugro`eni izvo|ewem

ovih radova i nadam se da }e tako

ostati sve do kraja izgradwe.“

Izgradwa retenzije je kqu~na za

re{avawe problema izlivawa otpad-

nih voda u podru~ju naseqa Bra}e Jer-

kovi} i Stepa Stepanovi} , jer }e pre-

ko retenzije mo}i da se planira dotok

svih otpadnih voda u Kumodra{ki ko-

lektor, a izgradwom ~itave kolektor-

ske deonice u potpunosti }e se raz-

dvojiti odvo|ewe ki{nih i fekalnih

voda, {to je standard ka kom se te`i

na ~itavoj teritoriji grada.

Faza 1a - zavr{etak radova o~eku-

je se 2015. godine u vrednosti od

459.000.000 dinara.

Faza 1b - izgradwa retenzije R1

gde }e se skladi{titi otpadne vode.

Po~etak radova 2015. godine, vred-

nost 348.000.000

Faza 2 - o~ekuje se po~etak 2016.

godine, kako bi se re{io problem od-

vo|ewa atmossferskih i otpadnih vo-

da svih ostalih naseqa, vrednost je

oko 1.320.000.000.
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KANTE ZA RECIKLABILNI OTPAD GRA\ANIMA NASEQA PADINA

S
tanovnicima naseqa

Padina na Vo`dovcu

podeqeno je za vikend oko

400 plavih kanti od 120 li-

tara, namewenih za odlaga-

we recikla`nog otpada.
^lan Ve}a GO Vo`do-

vac Ivana Tomi}, zajedno

sa predstavnicima JKP

„Gradska ~isto}a“,orga-

nizovala je pilot akciju

bespatne podele kanti za

odlagawe recikla`nog

sme}a. Ciq akcije je da se

poboq{a organizacija od-

no{ewa i razvrstavawa

otpada, kao i da se sugra-

|anima olak{a u~e{}e u

procesu recikla`e.
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Napokon, posle vi{edecenijskog

oskudevawa Ripaw dobio vodu
P

redsednik GO Vo`dovac Aleksandar Savi} sa

svojim saradnicima, predsednik Privremenog

organa Beograda Sini{a Mali i direktor JKP „Beo-

gradski Vodovod i kanalizacija“ Svetozar Veselino-

vi}, pustili su u rad crpnu stanicu „Dra`anovac“
u Ripwu.

Predsednik Op{tine je rekao da je ispuweno pred-

izborno obe}awe stanovnicima Ripwa i naveo da je Vo-

`dovac dugo bio zapostavqen od strane gradske vlasti.

Pu{tawem u rad crpne stanice „Dra`enovac“ re{ava

se dugogodi{wi problem snabdevawa vodom tog dela

Vo`dovca. Ripaw je bio najslabije snabdeven vodom

od svih podavalskih naseqa, sada su stvoreni uslovi

da stanovnici ovog dela grada dobiju vodu za pi}e iz

gradskog vodovoda. 
Prema odre|enoj dinamici, svi gra|ani Ripwa

koji do sada nisu imali vodu, bi}e prikqu~eni na

gradsku vodovodnu mre`u .
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NOVE ^ESME

ZA GRA\ANE
U

najve}em vo`dova~kom nasequ

Ripaw u oktobru mesecu otvore-

na je novopostavqena ~esma u Br|an-

skoj ulici, u blizini pijace, koja je

preduslov za rad pijace.
^esmu su u rad pustili predsed-

nik Op{tine Aleksandar Savi},
~lan Ve}a Ivana Tomi} - zadu`ena

za vodovod i kanalizaciju, Milo{

Stojanovi} i zamenik generalnog

direktora JKP „Beogradski vodovod

i kanalizacija“ Vlado Sekuli}.
Aleksandar Savi} je istakao da se

Op{tina trudi da iza|e u susret

zahtevima gra|ana u skladu sa mo-

gu}nostima Op{tine, a sa ciqem

stvarawa ambijenta za {to boqi i

kvalitetniji `ivot gra|ana.
Par meseci ranije, ta~nije u ju-

nu, otvorena je nova ~esma na platou

ispod Maksija u nasequ Bra}e Jerko-

vi} i obnovqena fontana.
Na ovaj na~in pokazan je dobar

primer saradwe na{e op{tine i jav-

nih preduze}a, koja rezultira zajed-

ni~kim aktivnostima u interesu

gra|ana.

BRA]E JERKOVI]

RODNA KU]A STEPE STEPANOVI]A

RIPAW



P
rihvataju}i ~iwenicu da je je-

dino pro{lost ono {to ne pro-

lazi i da istorija ne po~iwe od nas,
spremni smo da se prilagodimo du-

hu vremena, da razumemo prirodu

doga|aja i smisao procesa koji nas

okru`uju. Po{tovawe kulturnih i

istorijskih vrednosti, kao i razu-

mevawe zna~aja uloge velikana koji

su obele`eli na{u istoriju, ospo-

sobqava nas da izgradimo moralni,
dru{tveni i vrednosni sitem u du-

hu na{eg naroda. Pojedinac ili na-

rod, koji se pomiri sa ograni~eno-

{}u svojih saznajnih mo}i da na

osnovu istorijskih ~iwenica ne

prepozna savremene trendove, osu-

|en je na pasivno u~e{}e i stihij-

sko prepu{tawe savremenosti i bu-

du}nosti. U prilog tezi da duh na-

roda nije slomqen, ve} da je ja~i

{to su izazovi ve}i, govori nam re-

alizacija projekta obnove rodne ku-

}e proslavqenog vojskovo|e Stepe

Stepanovi}a.
Sve~ano otvarawe rekonstrui-

sane rodne ku}e vojvode Stepe Ste-

panovi}a odr`ano je 15. jula 2014.
godine, u nasequ Kumodra` na Vo-

`dovcu. 
Sve~anosti su prisustvovali

Wegova Svetost Patrijarh srpski g.
Irinej, ministar odbrane Republi-

ke Srbije Bratislav Ga{i}, grado-

na~elnik Beograda Sini{a Mali,
gradski menaxer Goran Vesi} i

predsednik Op{tine Aleksandar

Savi}, sa svojim saradnicima. 
Goste su do~ekala deca odevena u

narodnu no{wu i ponudili ih hle-

bom i soqu tradicionalnim obi~a-

jem ugo{}avawa dragih gostiju. 
Sve~anosti je prethodilo pola-

gawe lovorovog venca ispred spome-

nika vojvode Stepe Stepanovi}a u

Kumodra`u. Venac su polo`ili

predsednik Op{tine Aleksandar

Savi} i ~lanovi Op{tinskog ve}a

Ivana Tomi} i Reqa Ogwenovi}.
Simboli~nim gestom predavawa

kqu~a Spomen kompleksa vojvode Ste-

pe Stepanovi}a, Sini{a Mali i Bra-

tislav Ga{i} obavezali su predstav-

nike Op{tine da se sa velikom odgo-

vorno{}u odnose prema ovom, svima

nama zna~ajnom, istorijskom spomeni-

ku. Predaju kqu~eva pratila je into-

nacija pesama vojnog orkestra garde

VS, koje su na najboqi na~in oslikale

hrabrost i ve{tinu srpskih ratnika.
Rodna ku}a vojvode Stepe Stepa-

novi}a sada }e se sa ponosom na}i u

bro{urama Turisti~ke organizaci-

je Beograda i prona}i }e svoje mesto

u planu osnovnih {kola za obilaske

zna~ajnih kulturnih i istorijskih

mesta.
Ku}a je renovirana od strane Za-

voda za za{titu spomenika kulture

grada Beograda i predata je Op{ti-

ni na upravqawe. Radovi na rekon-

strukciji ko{tali su 7.300.000 di-

nara, JKP „Zelenilo Beograd“ je

uvrstilo kompleks u redovan pro-

gram odr`avawa.
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PREPOROD RODNE

KU]E VOJVODE

STEPE STEPANOVI]A

^lan Op{tinskog ve}a Ivana To-

mi} je, tokom trajawa svog odbor-

ni~kog mandata u Skup{tini gra-

da Beograda, inicirala obnovu

ku}e Stepe Stepanovi}a. Bezre-

zervnim zalagawem do samog otva-

rawa rodne ku}e na{eg velikog

vojskovo|e, uz podr{ku Grada i

Op{tine, Ivana je doprinela

uspe{noj realizaciji ovog pro-

jekta. Motiv za pokretawe ove ak-

cije Tomi}eva je prona{la u ~i-

wenici da dugi niz godina niko

ne vodi ra~una o jednom od najzna-

~ajnih spomenika u Beogradu i da

objekat bespovratno propada.
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LIKOVNA KOLONIJA U KU]I VOJVODE STEPE
P

ovodom obele`avawa stogodi-

{wice prvog svetskog rata i

„De~ije nedeqe“, 11. oktobra u rod-

noj ku}i vojvode Stepe Stepanovi}a

odr`ana je manifestacija – Na izvo-

ru uspomena – Veliki ~as crtawa u

kojoj su u~estvovala deca sredwih i

osnovnih {kola.
Deca su iskazala kreativnost i

ma{tovitost, do`ivqavaju}i isto-

rijske trenutke na svoj na~in.
Spoj istorije i umetnosti kroz

pesmu, muziku i slikawe, dao je

ovom danu poseban zna~aj.
Manifestaciju su organizovali

„Prijateqi dece“, GO Vo`dovac i

„Art studio“.
Ispred Op{tine, podr{ku deci

dali su ~lanovi Ve}a Ivana Tomi},
Milo{ Stojanovi} i Milan Marti-

novi}.

NOVI DVORI[NI AMBIJENT

U RODNOJ KU]I VOJVODE 

STEPE STEPANOVI]A

U
novootvorenom objektu od kulturnog

zna~aja, kao znak podr{ke projektu, JKP

„Zelenilo Beograd“ i JP „Srbija{ume“ obez-

bedili su klupe i nastre{nice u du`ini od

2 m.

Pro{irene aktivnosti usmerene su ka

poboq{awu prostornog ambijenta i omogu-

}avawe posetiocima da svoje vreme {to kva-

litetnije provedu u dvori{nom prostoru

rodne ku}e vojvode Stepe Stepanovi}a.

Ova aktivnost omogu}ena je uz anga`ova-

we ~lana Op{tinskog ve}a Vo`dovac Mi-

lana Martinovi}.

Deca u ku}i vojvode Stepe



T
okom jula meseca 2014. godine,

po~eli su pripremni radovi na

potpunoj obnovi ulice Vojvode Stepe

na Vo`dovcu. Planom rekonstrukcije

obuhva}eni su radovi na nadzemnoj i

podzemnoj infrastrukturi, u periodu

od godinu dana, a izvodi}e se kroz

{est faza na osam deonica.

Ukupna du`ina deonica koje se

rekonstrui{u, iznosi oko 4,5 kilo-

metara i obuhvata deo saobra}ajnice

od Autokomande do tramvajske okret-

nice na Bawici.

Rekonstrukcija je zvani~no po~ela

u subotu 12. jula, pripremnim radovi-

ma na deonici od Tro{arine do

Saobra}ajnog fakulteta. U ciqu upoz-

navawa gra|ana sa planom rekonstruk-

cije ulice i dinamikom izvo|ewa

radova, predstavnici GO Vo`dovac

organizovali su javnu prezentaciju

rekonstrukcije ulice Vojvode Stepe u

skup{tinskoj sali Op{tine. U~esni-

ci tribine - gradski menaxer Goran

Vesi}, sekretar Sekretarijata za sao-

bra}aj Du{an Rafailovi}, direktor

Agencije za investicije i stanovawe

Luka Petrovi}, predsednik op{tine

Vo`dovac Aleksandar Savi}, predsed-

nik Skup{tine op{tine Vo`dovac

Aleksandar Mirkovi} i ~lan Op-

{tinskog ve}a zadu`en za saobra}aj

Reqa Ogwenovi}, upoznali su brojne

zainteresovane gra|ane sa planom

obnove ulice, dinamikom izvo|ewa

radova i vrstom radova koja je pred-

vi|ena projektom.

Projektom je planirano i izme-

{tawe tramvajske pruge u sredinu

saobra}ajnice u ulici Vojvode Stepe,

kao i rekonstrukcija kru`nog toka

Autokomanda. Tako|e, pristupi}e se i
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NOVI IZGLED ULICE VOJVODE STEPE

ZA BEZBEDNIJI I LEP[I VO@DOVAC

REKONSTRUKCIJA ULICE VOJVODE STEPE
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kompletnoj rekonstruikciji tramvaj-

ske okretnice „Bawica” i tehni~ke

okretnice „Tro{arina” .

Nakon postavqawa saobra}ajne

infrastrukture, postavi}e se oprema

i signalizacija sa adaptibilnim sis-

temom upravqawa saobra}ajem, a na

svim stajali{tima javnog prevoza

bi}e postavqani informacioni dis-

plejevi za najavu vozila JGP-a. U delu

rekonstruisane ulice planirana je i

izgradwa ukupno 275 novih parking

mesta.

Pored navedenih radova, pris-

tupi}e se i rekonstrukciji uli~nog

osvetqewa, toplovodne mre`e, teleko-

munikacione kablovske mre`e i

sanaciji javnih zelenih povr{ina,

koje se nalaze u kontaktnoj zoni rado-

va .

Trenutno se izvode radovi na pros-

toru od Dukqaninove do Vitanova~ke

ulice, i od Vitanova~ke do Nik{i}ke,

gde se vr{e iskopavawa za polagawe

elektroenergetskih kablova. Tako|e,

vr{i se izrada okna za Telekom na

prostoru od Nik{i}ke do ulice Qube

Vu~kovi}a.

STANOVNICI NASEQA STEPA STEPANOVI] DOBILI AUTOBUSKU LINIJU

G
radski menaxer Goran Vesi}, di-

rektor Direkcije za javni prevoz

Ugqe{a Mitrovi}, ~lan Op{tinskog

ve}a zadu`en za saobra}aj Reqa Og-

wenovi}, provozali su se krajem leta

kroz naseqe Stepa Stepanovi} u

autobusu na produ`enoj liniji grad-

skog prevoza 49.
Vesi} je tom prilikom rekao da

su gra|ani tog dela grada tra`ili da

bude uvedena linija koja }e saobra}a-

ti kroz naseqe, kako ne bi morali

dugo da pe{a~e do prvog prevoza.
Umesto do Bawice, {est autobusa

na liniji 49 saobra}a od okretnice

na Banovom brdu do naseqa Stepa

Stepanovi}. Autobusi radnim dani-

ma saobra}aju na 13 do 14 minuta, a
vikendom na 17 do 18 minuta, po~ev-

{i od 01. oktobra 2014. godine.
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ASFALT - NOVO LICE VO@DOVA^KIH ULICA

P
redsednik GO Vo`dovac Aleksandar Savi} obi{ao je sa sa-

radnicima radove koji se izvode u nasequ Jajinci na posta-

vqawu novog trotoara. Gradski sekretarijat za saobra}aj iza-

{ao je u susret zahtevu Saveta za saobra}aj op{tine Vo`dovac

da se postavi trotoar u ul. Bulevar oslobo|ewa u Jajincima, ~i-

me bi se obezbedilo sigurnije kretawe gra|ana i podigla sveu-

kupna bezbednost u saobra}aju, a naro~ito dece. Novi trotoar u

du`ini od 1200 m postavqen je od objekta „IDEA“ do MZ „Jajin-

ci“, a na predvi|enim mestima bi}e postavqena i nova autobu-

ska stajali{ta.

ZAVR[NI RADOVI NA ASFALTIRAWU

NOVOG TROTOARA U JAJINCIMA

KONA^NO RE[EN PROBLEM ULICE JAKOVA GALUSA

D
obrom saradwom Op{tine, Direkcije za puteve i

JKP „Beograd put“, otkloweni su vi{edecenijski

problemi u ulici Jakova Galusa asfaltirawem ove

ulice, kao i pristupnih ulica koje nisu bile asfalti-

rane, a na zadovoqstvo velikog broja gra|ana vo`dova~-

kih naseqa Rakovica selo i Jajinci.
Rukovodstvo op{tine Vo`dovac ovim je ispunilo

jo{ jedno obe}awe dato gra|anima da }e ova ulica i

pristupne ulice biti stavqene kao prioritet u Pro-

gramu asfaltirawa.
Radnici JKP „Beograd puta“ postavili su asfalt u

ulici Jakova Galusa u du`ini od 800 m, a asfaltirana

su i ~etiri pristupna kraka du`ine 580 metara.

Rekonstrukcija puta kroz Drenovu me|u

N
a zahtev gra|ana iz naseqa Kumodra`, Gradska op-

{tina Vo`dovac pokrenula je inicijativu rekon-

strukcije atarskog puta kroz Drenovu me|u. Predsednik

GO Vo`dovac Aleksandar Savi}, ~lanovi Ve}a Ivana To-

mi}, Milo{ Stojanovi} i Reqa Ogwenovi}, prisustvo-

vali su otpo~iwawu radova na rekonstrukciji atarskog

puta u Drenovoj me|i.

JAJINCI

RAKOVICA SELO

RAKOVICA SELO

KUMODRA@ SELO
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Kompletno je rekonstruisana ulica Peke Pa-

vlovi}a, kao {to je i obe}ano u predizbornoj

kampawi.

U okviru planiranih aktivnosti asfaltira-

wa po prioritetu asfaltirana je Mitrovdan-

ska ulica u nasequ Bra}e Jerkovi}, koja je po

prvi put asfaltirana, i to u du`ini od 100m.

Na inicijativu ~lanova Ve}a Ivane Tomi} i

Reqe Ogwenovi}a koji su iza{li u susret

gra|anima Tekeri{ke ulice, JKP „Beograd

put“ pristupio je sanirawu kolovoza zbog ve-

likog o{te}ewa, kao i postavqawu trotara u

toj ulici.

Asfaltirawe Leskova~ke ulice, koja se nala-

zi uz De~iji vrti} „Diznilend“ kod Autoko-

mande, otpo~ela je na inicijativu direktora

SC „Vo`dovac“ Ne|eqka Milovi}a, koji i

sam stanuje u ovom kraju, a koji je `eleo da

iza|e u susret zahtevu mnogih gra|ana, naro-

~ito roditeqa ~ija deca idu u ovaj vrti}.

MZ „MILUNKA SAVI]“

VEQKO VLAHOVI]

KUMODRA@ SELO

AUTOKOMANDA



Pored afaltirawa Oktobarske ulice u Kumo-

dra`u, ura|eni su i novi trotoari, a radi po-

dizawa bezbednosti u saobra}aju, pre svega de-

ce koja poha|aju {kolu i vrti} u neposrednoj

blizini.

Strugani alsfalt u Rakovica selu.

Ulica Paunova

Autobusko stajali{te u Jajincima
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Na inicijativu ~lana Op{tinskog ve}a

Reqe Ogwenovi}a zadu`enog za saobra}aj,

koji je ujedno i predsednik Saveta za

bezbednost saobra}aja GO Vo`dovac, JKP

„Beograd put“ je asfaltirao odre|eni broj

vo`dova~kih ulica, sve u ciqu podizawa

nivoa bezbednosti svih u~esnika u

saobra}aju. 

Po programu redovnog odr`avawa, sanirane

su i Zemqoradni~ka, Porodice Trajkovi}

~etvrti deo, Kru`ni put, Bulevar

oslobo|ewa, Ustani~ka, Vojislava Ili}a,

Borska, Mokrolu{ka, Maksima Gorkog,

Kumodra{ka, Paunova, Bra}e Jerkovi}. 

Ukupna du`ina saniranih ulica u 2014.

godini iznosi oko 8 hiqada metara kvadrat-

nih.

KUMODRA@ 1

JAJINCI

RAKOVICA SELO

BAWICA
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SEMAFOR U JAJINCIMA

N
a raskrsnici ulica Bulevara oslobo|ewa i Vuka-

{ina Anti}a u Jajincima, 28. februara 2014. godi-

ne pu{ten je u rad prvi semafor u tom vo`dova~kom na-

sequ. Raskrsnicu je zbog visoke frekvencije saobra}aja

bilo neophodno regulisati svetlosnom signalizaci-

jom, kako bi se pove}ala bezbednost u~esnika u saobra-

}aju, posebno |aka iz osnovne {kole koja se nalazi u ne-

posrednoj blizini.
Sekretar Privremenog ograna grada Beograda Goran

Vesi} i predsednik GO Vo`dovac Aleksandar Savi} is-

takli su da je postavqawe semafora rezultat zalagawa

gradskih i op{tinskih vlasti za pove}avawe bezbedno-

sti u~esnika u saobra}aju, posebno najmla|ih sugra|a-

na, i da je to samo jedan od koraka ka poboq{awu saobra-

}ajne infrastrukture na Vo`dovcu.

N
ekoliko meseci kasnije, i u ulici Bra}e Jerkovi},

postavqen je semafor zbog velike frekvencije sao-

bra}aja, a na zahtev stanovnika ovog naseqa. 

Uli~na rasveta u Ripwu

N
a insistirawe rukovodstva Op{tine, u prvom kra-

ku ulice Put za Skadri}e u Ripwu, postavqeno je

700 m mre`e i osam stubova sa 16 svetiqki od strane

JKP „Javno osvetqewe“, a po zahtevu gra|ana koji je da-

tirao jo{ od pre 4 godine. Drugi krak ove ulice dobio

je osvetqewe postavqawem jo{ sedam stubova za rasve-

tu.

USKORO I SANACIJA STEPENI[TA, STAZA

I POSTAVQAWE RAMPI ZA INVALIDE NA

SLEDE]IM LOKACIJAMA

- Sanacija stepeni{ta u nasequ Kumodra` 2;

- Sanacija pe{a~kih staza Medak 2, uz O[ „Milan \.

Mili}evi}“, Borivoja Stevanovi}a i u ulici Tre{wa 1-

3, 5-7;

- Rampe za invalide na lokacijama: Bra}e Jerkovi}

235, Skendera Kulenovi}a 4, Tri{e Kaclerovi}a 1-3, 5-7;

- Postavqawe zida uz prilazno stepeni{te u ulici

Bulevar Oslobo|ewa 118;

- Prilazna staza u ulici Dragice Kon~ar 45;

- Prilaz za pe{ake i stepeni{ta u ulici Nade Na-

umovi} 44;

Sanacija platoa TC, ulica Borivoja Stevanovi}a,

naseqe Medak 3;

BRA]E JERKOVI]

BAWICA

BAWICA
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BEZBEDNOST DECE U SAOBRA]AJU MORA SE PODI]I NA VI[I NIVO

„PA@QIVKOVA PRAVILA U SAOBRA]AJU“

URU^ENA PRVACIMA VO@DOVA^KIH [KOLA
P

redsednik Op{tine Aleksandar Savi} sa

saradnicima i predstavnicima grada Beo-

grada i Agencije za bezbednost u saobra}aju,
uru~ili su vo`dova~kim prvacima priru~nik

„Pa`qivkova pravila u saobra}aju“.
„Zahvaquju}i priru~niku koji je prilago|en

uzrastu najmla|ih, deca }e mo}i na vrlo zani-

mqiv na~in da steknu osnovna znawa o tome kako

da se pona{aju u saobra}aju. Na kraju priru~nika

se nalazi test, koji }e im omogu}iti da vide da

li su „polo`ili ili ne“, rekao je Savi}.
Ova akcija je sprovedena u organizaciji Reqe

Ogwenovi}a - predsednika Op{tinskog saveta za

bezbednost u saobra}aju.



U
ciqu efikasnije realizacije

projekta izgradwe objekta naj-

poznatije svetske robne ku}e za pro-

daju name{taja „IKEA“ na Vo`dov-

cu – predsednik Op{tine Aleksan-

dar Savi}, odr`ao je u julu 2014. go-

dine radni sastanak sa delegacijom

kompanije „IKEA“ i direktorom

Direkcije za gra|evinsko zemqi{te

i izgradwu Beograda Branimirom

Popovi}em, na temu re{avawa in-

frastrukturnih pitawa i planova

koje „IKEA“ ima u okviru projekta

otvarawa proizvodnih, distribu-

tivnih i prodajnih objekata.
Aleksandar Savi} je istakao da

}e op{tina Vo`dovac pru`iti svu

neophodnu podr{ku za realizaciju

projekta i da }e izvr{iti ekspro-

prijaciju zemqi{ta na kojem je pla-

nirana izgradwa. Tako|e, Savi} je

ukazao na zna~aj otvarawa novih

radnih mesta, kako za Vo`dovac, ta-

ko i za ceo Beograd.
Zainteresovanost investitora za

lokacije na op{tini Vo`dovac po-

kazuje da lokalna samouprava funk-

cioni{e po principima zacrtanim

u svom strate{kom razvoju – kako

privla~ewem stranih i doma}ih

projekata, tako i izgradwom povere-

wa, ~ime se podsti~e investirawe u

Srbiji radi doprinosa reformama

ekonomskog sistema

U
toku je izrada brojnih planova detaqne regulacije na teritoriji

na{e op{tine, a ujedno i izrada Plana generalne regulacije za nase-

qe Ripaw.
Tokom procesa usvajawa Plana detaqne regulacije Jajinci, do{lo je

do velikog nezadovoqstva gra|ana predlo`enim re{ewima iz Plana, te je

GO Vo`dovac organizovala (u periodu oktobar – novembar, javnu prezenta-

ciju Plana u prostorijama MZ „Jajinci“, u kojoj su svakodnevno predstav-

nici Op{tine zainteresovanim gra|anima obja{wavali i prikazivali

sporna re{ewa iz Plana.
Javnoj preztentaciji je prisustvovalo oko 400 predstavnika gra|ana

naseqa Jajinci.
Rukovodstvo Op{tine je, kao rezultat pomenute aktivnosti, uspelo da

inicira kod nadle`nih organa izmenu Plana u delovima koji su sporni.
O~ekuje se da }e u toku 2015. godine Plan biti usvojen, na op{te zadovoq-

stvo stanovnika naseqa Jajinci, kako ka`e Miqan [i{ovi}, pomo}nik

predsednika GO Vo`dovac zadu`en za urbanizam.
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PRVA ROBNA KU]A „IKEA“ 

STI@E NA VO@DOVAC U 2016. GODINI

ODGOVORAN PRISTUP PREMA GRA\ANIMA

U 2015. GODINI PLANIRANA IZRADA PLANSKE I PROJEKTNE

DOKUMENTACIJE ZA IZGRADWU PETQE „DU[ANOVAC“

P
rema re~ima Miqana [i{ovi}a, pomo}nika predsed-

nika Op{tine zadu`enog za urbanizam, u 2015. godi-

ni planirana je izrada planske i projektne dokumentaci-

je za izgradwu petqe „Du{anovac“, koja povezuje trasu No-

ve Kumodra{ke ulice sa Ustani~kom ulicom. Izgradwom

ove petqe ostvari}e se boqa povezanost naseqa „Stepa

Stepanovi}“ i susednih naseqa sa centrom grada. Ujedno,

znatno }e se smawiti velike saobra}ajne gu`ve koje se

stvaraju u zoni sada{weg mosta na Du{anovcu.

Tako|e, za 2015. godinu je predvi|ena izrada planske

dokumentacije u podru~ju komercijalne zone petqe „Bu-

baw potok“, kao i izrada Plana detaqne regulacije u zo-

ni izme|u ulice Vladimira Tomanovi}a i autoputa Beo-

grad – Ni{.
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ZNA^AJNA STRANA INVESTICIJA

NA VO@DOVCU
K

ineski investitor ^ang Sing Mo posetio je op{ti-

nu Vo`dovac, i tom prilikom je predsedniku i

wegovim saradnicima predstavio program koji se odno-

si na investiciju na teritoriji Op{tine.

Re~ je o izgradwi stambenog naseqa „Vila Bawica“ u

nasequ Rasadnik u Jajincima, povr{ine oko 280 hiqada

kvadratnih metara, koja podrazumeva izgradwu oko 300

stanova za 10 hiqada stanovnika. U okviru naseqa pred-

vi|ena je izgradwa {kole, vrti}a, po{te, tr`nog cen-

tra, crkve...

Gradska op{tina Vo`dovac je obe}ala da }e, kao od-

govorna vlast, ubrzati proceduru dobijawa gra|evin-

skih dozvola u Gradu i Op{tini, a sve u ciqu br`e re-

alizacije izgradwe.

Realizacija ovog zna~ajnog projekta za GO Vo`dovac

i grad Beograd planirana je po fazama, a po~etak prve

faze o~ekuje se u drugoj polovini 2015. godine.

Ovo bi bila jedna od najve}ih investicija na terito-

riji op{tine Vo`dovac, koja je nastala kao rezultat

unapre|ewa saradwe Kine i Srbije, a koju je zapo~eo

predsednik Vlade Aleksandar Vu~i}. 

DONACIJA VLADE JAPANA CKS „[UMICE“

U
Centru za kulturu i sport „[umice“, 7. marta

2014. godine, potpisan je Ugovor o donaciji

Vlade Japana u okviru programa „bespovratne po-

mo}i u oblasti kulture“.
Vlada Japana donirala je 41.280 evra CKS „[u-

mice“, a nov~ana sredstva bi}e iskori{}ena za re-

paraciju o{te}enog krova, za parcijalnu zamenu,
farbawe i lakirawe parketa glavnog terena.

Ugovor su potpisali W.E. g. Masafumi Kuroki,
ambasador Japana u Republici Srbiji i Ranko Ma-

tija{evi}, direktor CKS „[umice“. Obi{av{i

glavni teren, W.E. ambasador Masafumi Kuroki

izjavio je da mu je drago {to Vlada Japana mo`e da

pomogne „[umicama“ da nastave da igraju va`nu

ulogu u `ivotu qudi na Vo`dovcu i u celom Beo-

gradu. 
Ceremoniji potpisivawa Ugovora prisustvova

je i ministar omladine i sporta Vawa Udovi~i},
koji je tom prilikom rekao: „Ova hala je dom mno-

gih reprezentativnih selekcija, moramo da nasta-

vimo da ula`emo u fiskulturne sale, mladi su na-

{a budu}nost i moramo svima da omogu}imo bavqe-

we sportom.“



P
redsednik op{tine Vo`dovac

Aleksandar Savi} primio je de-

legaciju {angajskog distrikta \an-

ding, bratske op{tine sa kojom op-

{tina Vo`dovac ima vi{egodi{wu

saradwu.
Kinesku delegaciju ~ine rukovo-

dioci obrazovnih institucija {an-

gajskog distrikta Xao Li Luan, [en

Sjao Vei, Kang Ding, Xang Je ]in,
Lu Guang Jen i Xang Sin, koji su po-

setili {kolske ustanove na Vo-

`dovcu, radi ostvarivawa saradwe u

ciqu poboq{awa programa {kolo-

vawa.
Ciq saradwe je da, pored uvo|e-

wa kinskog jezika u Drugu ekonom-

sku {kolu na Vo`dovcu, obezbedimo

na{im u~enicima da posete Kinu.
Prijemu delegacije iz Kine prisu-

stvovali su ~elnici grada Beograda,
zamenik Skup{tine grada Beograda

Andrea Radulovi} i ~lan Gradskog

ve}a Dragomir Petronijevi}, kao i

~lanovi Op{tinskog ve}a Milo{

Stojanovi}, Ivana Tomi}, Reqa Og-

wenovi}, Ana ]iri}, pomo}nik

predsednika Op{tine Miqan [i-

{ovi} i savetnik predsednika Op-

{tine Vuk Mir~eti}.
Ovom prilikom, predsednik Op-

{tine Aleksandar Savi} istakao je

zna~aj saradwe sa Narodnom Repu-

blikom Kinom, kao nastavak uzajam-

ne saradwe koju je zapo~eo premijer

Aleksanar Vu~i} razgovorima i bi-

lateralnim sporazumima.
Aleksandar Savi} je rekao je da

o~ekuje u okviru ove posete da se

ostvari transfer znawa iz oblasti

obrazovawa, kulture i obi~aja NR

Kine.
„Ovo je prvi korak u ostvariva-

wu saradwe sa Kinom, koju `elimo

da nastavimo i iz oblasti ekonomi-

je, turizma kao i u smeru drugih

oblasti“, rekao je Savi}.
U okviru dvodnevne posete kine-

ska delegacija obi{la je Saobra}aj-

ni fakultet, Drugu ekonomsku {ko-

lu, O[ „Milan \. Mili}evi}“ i

O[ „Bora Stankovi}“.
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VELIKI ZNA^AJ SARADWE SA REPUBLIKOM KINOM

DELEGACIJA [ANGAJSKOG DISTRIKTA

U POSETI VO@DOVCU

P
osle decenijske zapostavqenosti,

u Sportskom centru „Vo`dovac“ na

Bawici kompletno je renoviran blok

svla~ionica, sa svim prate}im pros-

torijama. Ura|ene su 4 velike i 2 male

svla~ionice sa toaletima i tu{evima,

ambulanta, ~ajna kuhiwa, kao i 4 toale-

ta za potrebe gledali{ta sa obe trib-

ine. Pored toga, ure|en je ulazni hol sa

novom recepcijom, gde su postavqene

kerami~ke plo~ice, nova ulazna vrata

i zamewena sva stolarija. Adaptacijom

prostora, napravqen je i prostor za

protokol sportskih doga|awa, ~ime su

obezbe|eni uslovi za organizovawe

utakmica, kako doma}ih, tako i

me|unarodnih.

Preko 300 m
2

renoviranog prostora

u Centru zadovoqava kriterijume

me|unarodnih sportskih asocijacija,

{to do sada nije bio slu~aj.

Direktor SC „Vo`dovac“ Ne|eqko

Milovi}, koji je redovno obilazio

gra|evinske radove, navodi da je

Sportski centar, u koji nije ulagano od

1974. godine kada je i izgra|en, kona~no

dobio lep{i prostor namewen sportis-

tima. Op{tina Vo`dovac je jednim

delom finansijski pomogla gra|e-

vinske radove, zamenu vodovodnih i

kanalizacionih cevi, izradu elektro-

instalacije, popravku grejawa, ugrad-

wu vrata i pokretnih pregrada sa naj-

modernijom sanitarnom opremom, kao

i kompletnu zamenu stolarije.

SPORTSKI CENTAR „VO@DOVAC“ NA BAWICI ZASIJAO NOVIM SJAJEM



P
redsednik op{tine Vo`dovac

Aleksandar Savi} i predstavnici

JP „Po{ta Srbije“, otvorili su iz-

dvojeni {alter ovog javnog preduze}a

u Uslu`nom centru op{tine Vo`do-

vac.
Radno vreme {altera JP „Po{ta

Srbije“ u op{tini Vo`dovac je rad-

nim danima od 08-16 ~asova i subotom

od 09-12 ~asova.
Ovo je jo{ jedno ispuweno obe}awe

dato gra|anima prilikom otvarawa

izdvojene jedinice JKP „Infostan“
iz jula meseca ove godine, da }e se op-

{tina Vo`dovac potruditi da i druga

javna preduze}a otvore svoje poslovne

jedinice u prostorijama Op{tine, ka-

ko bi gra|anima olak{ali i iza{li u

susret da sve svoje obaveze zavr{e na

jednom mestu.
Predsednik op{tine Vo`dovac

Aleksandar Savi} izjavio je: „Mi kao

odgovorna op{tinska vlast izlazimo

u susret na{im gra|anima sa `eqom

da poboq{amo kvalitet usluga. Na

ovaj na~in `elimo da omogu}imo gra-

|anima, naro~ito najstarijima, da sve

svoje obaveze mogu zavr{iti br`e i
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OTVOREN [ALTER PO[TE U OP[TINI VO@DOVAC

JKP „INFOSTAN“ U PROSTORIJAMA OP[TINE VO@DOVAC

J
KP „Infostan“ je u celosti pre-

selio Radnu jedninicu „Vo`do-

vac“ iz zgrade u Danijelovoj ulici

na novu lokaciju. Od jula 2014. go-

dine gra|ani Vo`dovca mogu da ko-

riste usluge JKP „Infostan“ na

{alterima otvornim u holu Grad-

ske op{tine Vo`dovac. Radnu jedi-

nicu „Infostan“ otvorili su pred-

sednik Op{tine Aleksandar Savi}

i Milica Paunovi}, {ef slu`be za

marketing i odnose s javno{}u JKP

„Infostan“.
Na ovaj na~in, korisnicima

usluga omogu}eno je da vi{e poslo-

va obave na jednom mestu.

BG PRAKSA U OP[TINI VO@DOVAC

T
okom dvomese~ne prakse, studenti gra|evine, arhitekture, ekonomije,

prava, kao i studenti sa Fakulteta politi~kih nauka i FON-a, stekli

su dragoceno radno iskustvo koje }e im biti od koristi u daqoj karijeri.

Studenti su radili na poslovima finasija, Protokola, u Kabinetu predsed-

nika Op{tine, na poslovima u vezi sa urbaniznom, pravom i informisa-

wem.



G
radska op{tina Vo`dovac, u sarad-

wi sa Nacionalnom slu`bom za za-

po{qavawe – Filijala Beograd, Slu-

`ba Vo`dovac, organizovala je u okto-

bru 2014. godine Sajam zapo{qavawa u

Centru za kulturu i sport „[umice“.
U periodu izme|u 10 i 15 ~asova,

koliko je Sajam trajao, preko hiqadu i

petsto qudi obi{lo je {tandove 20
privatnih poslodavaca, koji su ponu-

dili preko 300 radnih mesta za radni-

ke razli~itih zanimawa i kvalifika-

cija. Samo neka od zanimawa, na koja

su brojni posetioci Sajma mogli da

konkuri{u, bila su: gra|evinski i ma-

{inski in`eweri, kuvari, komercija-

listi, kwigovo|e, menaxeri, ekonomi-

sti, radnici u osigurawu, obu}arski

radnici, voza~i, radnici obezbe|ewa,
kuriri, magacioneri, poslasti~ari,
bravari, zavariva~i, prodavci, i dr.

Sve~anom otvarawu prisustvovali

su zamenik predsednika Skup{tine

grada Beograda Andrea Radulovi},
~lanovi Gradskog ve}a Vesna Ivi} i

Stevo Maru{i}, ispred op{tine Vo-

`dovac predsednik Skup{tine Alek-

sandar Mirkovi}, pomo}nik predsed-

nika Miqan [i{ovi}, savetnik pred-

sednika Op{tine kao koordinator

projekta Vuk Mir~eti} - koji je ujed-

no dao i uvodnu re~ - i ~lanovi Op-

{tinskog ve}a Reqa Ogwenovi} i Mi-

lo{ Stojanovi}.
Predsednik op{tine Vo`dovac

Aleksandar Savi} izjavio je: „^ast mi

je {to otvaram ovaj Sajam zapo{qava-

wa i zahvaqujem se predstavnicima

Grada, saradnicima, kao i svim u~e-

snicima. Na ovom Sajmu zapo{qavawa

imamo u ponudi 300 radnih mesta i ve-

oma mi je drago {to se odazvao veliki

broj mladih qudi. Op{tina Vo`do-

vac, kao odgovorna Op{tina, trudi}e

se da potpi{e {to vi{e sporazuma sa

privrednim subjektima o uzajamnoj sa-

radwi, pri ~emu bi Op{tina ponudi-

la prostor, a privredni subjekti rad-

na mesta, a sve u ciqu zapo{qavawa

mladih qudi.“
Op{tina Vo`dovac je jedna od samo

dve beogradske op{tine koje su ove go-

dine organizovale Sajam zap{qavawa.
Ciq ovakve manifestacije je da se

smawi broj nezaposlenih lica, kako

na Vo`dovcu, gde ih prema evidenciji

Nacionalne slu`be za zapo{qavawe

ima 10.725, tako i na drugim beograd-

skim op{tinama.
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VELIKA POSE]ENOST VO@DOVA^KOG SAJMA ZAPO[QAVAWA

OP[TINA OBEZBEDILA SARADWOM SA AMANOM 

200 RADNIH MESTA ZA VO@DOV^ANE

P
redsednik Gradske op{ti-

ne Vo`dovac Aleksandar

Savi}, potpisao je Sporazum o

saradwi sa „Aman“ konzorciju-

mom.
Prema potpisanom Sporazu-

mu, dvesta Vo`dov~ana }e biti

zaposleno u preduze}ima koja

posluju u okviru „Aman“ kon-

zorciuma. Na ovaj na~in, op-

{tina Vo`dovac jasno pokazuje

da bezuslovno sledi primer

Vlade RS, kada je re~ o smawewu

nezaposlenosti i olak{avawu

poslovawa privrednicima.
U ime „Aman“ konzorcijuma,

koji ~ine ~etiri privredna

dru{tva, „Aman“ doo, „Aman plus“doo, „Aman trgovina“ doo i „Safeway“
doo, Sporazum je potpisao Nemawa Petrovi}, direktor „Aman“ doo.



U
okviru Nacionalnog akcionog

plana za 2014. godinu, koji je

usvojila Vlada Srbije u decembru

2013. godine, odr`an je prvi sasta-

nak predstavnika op{tine Vo`do-

vac i Nacionalne slu`be zapo{qa-

vawa.
Sastanku su prisustvovali pred-

sednik Skup{tine op{tine Alek-

sandar Mirkovi}, savetnik predsed-

nika Op{tine Vuk Mir~eti} i

predstavnici NSZ-a.
U ciqu uskla|ivawa mera Naci-

onalnog akcionog plana, u~esnici

sastanka izneli su svoje predloge i

sugestije o osnivawu lokalnih save-

ta zapo{qavawa i uspostavqawe ko-

ordinacije sa filijalom Nacional-

ne slu`be zapo{qavawa na Vo`dov-

cu. Planom je predvi|eno da se pove-

}a broj zaposlenih i prona|e na~in

da se obezbede sredstva za zapo{qa-

vawe najugro`enijih grupa nezapo-

slenih. 
Aleksandar Mirkovi} izneo je

predlog da primena mera za zapo-

{qavawe, poput obavqawa stru~ne

prakse, razli~itih vrsta obuka za

mlade ili podsticawe preduzetni-

{tva, treba da prati potrebe i zah-

teve na lokalnim tr`i{tima rada.
Kako bi se taj posao obavio na vaqan

na~in, neophodno je da lokalni sa-

veti za zapo{qavawe i NSZ koordi-

niraju svoj rad i da zajedno proce-

wuju stawe na lokalnom tr`i{tu

rada. 
Vuk Mir~eti} je izneo uverewe

da primena plana predstavqa aktiv-

ne mere u politici zapo{qavawa i

da bi trebalo da pru`i o~ekivane

rezultate. U~esnici sastanka sagla-

sili su se da bi Plan trebalo da do-

prinese rastu trenda zaposlenosti,
kao i da }e se na ovaj na~in politi-

ka zapo{qavawa pribli`iti teko-

vinama EU, i doprineti ostvariva-

wu pojedina~nih ciqeva politike

zapo{qavawa.
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LOKALNI AKCIONI PLAN ZAPO[QAVAWA

U OP[TINI VO@DOVAC PRVI CENTAR ZA MEDIJACIJU

U LOKALNOJ ZAJEDNICI U SRBIJI

U
sve~anoj sali Gradske op{tine Vo`dovac potpisan je

Sporazum o saradwi i osnivawu prvog centra za medi-

jaciju – re{avawe sukoba mirnim putem u lokalnoj zajed-

nici - izme|u GO Vo`dovac i organizacije Partneri za

demokratske promene Srbija.
Prisutnima je odr`ana prezentacija povodom po~etka

projekta „Lokalni ombudsman i medijacija“, koji se

sprovodi uz podr{ku Ambasade Kraqevine Holandije u

Srbiji.
Sporazum su potpisali Aleksandar Savi}, predsednik

Gradske op{tine Vo`dovac i Bla`o Nedi} iz organizaci-

je Partneri za demokratske promene Srbija. Sve~anosti je

prisustvovao i savetnik u Ambasadi Kraqevine Holandi-

je u Srbiji Aleksandar Momirov.
Prema re~ima ombudsmana Vesne Gojkovi}, ciq ove ak-

tivnosti je pru`awe besplatnih usluga medijacije – po-

sredovawa gra|anima u lokalnoj zajednici, kori{}ewe

iskustava centra na Vo`dovcu, koji }e sa radom po~eti u

januaru 2015. godine i wihovo multiplikovawe i prime-

na u radu drugih op{tina na teritoriji Srbije.
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U
Gradskoj op{tini Vo`dovac po-

~etkom jula 2014. godine pred-

stavqen je projekat „Poboq{awe si-

stema upravqawa javnom imovinom u

op{tinama Vo`dovac i Rakovica“,
koji se finansira iz sredstava pro-

grama Exchange 4 Evropske Unije, i

sve~ano potpisan memorandum o sa-

radwi izme|u Gradske op{tine Vo-

`dovac i Gradske op{tine Rakovica.
U~esnici konferencije - pred-

sednik op{tine Vo`dovac Aleksan-

dar Savi}, predsednik op{tine Ra-

kovica Vladan Koci} i koordinator

projekta Dejan Remeti}, predstavi-

li su zna~aj, aktivnosti i o~ekiva-

ne ciqeve projekta.
Op{tina Vo`dovac prethodno je

potpisala ugovor sa Delegacijom

Evropske Unije u Srbiji 25. marta

2014. godine, koja finansira reali-

zaciju projekta u iznosu od

150.486,00 evra, {to predstavqa

85% ukupne vrednosti Projekta,
dok ostatak finansira lokalna sa-

mouprava kroz anga`ovawe svojih

kadrovskih i drugih resursa. Part-

ner u realizaciji projekta je Grad-

ska op{tina Rakovica.
Predsednik Op{tine Aleksan-

dar Savi} je izjavio da op{tina Vo-

`dovac kroz ovaj projekat nastoji da

unapredi na~in upravqawa javnim

resursima, smawi tro{kove, pove}a

prihode i ostvari kvalitetniju in-

terakciju sa svojim gra|anima.
Predsednik op{tine Rakovica

Vladan Koci} je naveo da je odmah

prepoznao zna~aj projekta za budu}i

razvoj Op{tine.
Prioritet broj jedan je moderni-

zacija arhive op{tina Vo`dovac i

Rakovica, uvo|ewe modernijeg si-

stema i elektronske baze arhivira-

wa javne imovine, {to je korak bli-

`e ka uspostavqawu elektronskog

upravqawa. Konkretan rezultat

ovog projekta je baza podataka koja

}e biti razvijena i dostupna op{ti-

nama Vo`dovac i Rakovica, gradu

Beogradu, kao i Republici Srbiji,

koji imaju zadatak da do pristupa

Srbije EU izvr{e popis imovine.

Ova baza podataka je od velikog

zna~aja budu}im investitorima, ko-

ji }e imati pristup evidenciji ras-

polo`ive imovine Republike Srbi-

je, a samim tim i op{tine Vo`dovac

i Rakovica. Zahvaquju}i preciznom

sistemu baze podataka sa admini-

strativnim, ekonomskim podacima

i pravnim regulativama, investi-

tori }e imati objediwen i jasan

uvid ulagawa i investirawa na te-

ritoriji Republike Srbije.

Predstavqen projekat „Poboq{awe sistema upravqawa

javnom imovinom u op{tinama Vo`dovac i Rakovica“
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ULEP[ANE PROSTORIJE PRIHVATILI[TA ZA ZLOSTAVQANU DECU

AKCIJA ^I[]EWA I KRE^EWA DOMA ZA STARE VO@DOVAC

U
Prihvatili{tu za urgentnu za{titu

zlostavqane dece, u nasequ Bra}e Jer-

kovi} na Vo`dovcu, sprovedena je akcija

kre~ewa u kojoj je u~estvovao Ministar za

rad, zapo{qavawe, bora~ka i socijalna pi-

tawa Aleksandar Vulin.
Materijal za kre~ewe, kao i volontere

koji su svesrdno pomogli da ova socijalna

ustanova dobije novi i lep{ti izgled - uz

pomo} i podr{ku Ministarstva i mini-

stra Aleksandra Vulina - obezbedila je

Ana ]iri}, ~lan Op{tinskog ve}a zadu`e-

na za ekologiju i socijalnu za{titu. Po-

sle anga`ovawa brojnih qudi dobre voqe,
oko 1200m2 zidova u zgradi Prihvatili-

{ta okre~eno je vedrim i veselim bojama.

U
Domu za stare Vo`dovac u Ka~arskoj ulici,
sprovodena je akcija ~i{}ewa dvori{ta i kre-

~ewa dela prostora tre}eg paviqona, koju su zajed-

ni~ki sproveli Ministarstvo za rad, zapo{qavawe,
bora~ka i socijalna pitawa, Gradska op{tina Vo-

`dovac i JKP „Gradsko zelenilo“, a uz pomo} broj-

nih volontera.
Osim kre~ewa, u dvori{tu je skupqano li{}e,

ko{ena je trava i postavqene su nove klupe u parku,
kako bi korisnicima Doma omogu}ili prijatniji i

lep{i ambijent. 
Akciju je podr`ao i ministar za rad, zapo{qa-

vawe, bora~ka i socijalna pitawa Aleksandar Vu-

lin, koji je i u~estvovao u kre~ewu tre}eg paviqo-

na Doma za stare na Vo`dovcu. 

^i{}ewe deponija na Vo`dovcu

U
ciqu za{tite `ivotne sredine,
Gradska op{tina Vo`dovac i JKP

„Gradska ~isto}a“ u toku 2014. godine,

obavile su ~i{}ewe deponija na oko 35
lokacija.

Jedna od ve}ih deponija koja je o~i-

{}ena u organizaciji Ane ]iri}, ~la-

na Op{tinskog ve}a zadu`enog za eko-

logiju - u saradwi sa na~elnikom Ode-

qewa za inspekcijske poslove Tomi-

slavom Peri}em - je deponija u Pinosa-

vi, u blizini prostorija mesne zajed-

nice, gde je ukloweno oko 120 metara

kubnih sme}a.
Tako|e, u novoizgra|enom nasequ

Stepa Stepanovi} uklowena je deponi-

ja du`ine oko 300 metara, koja je pred-

stavqala ruglo i opasnost od zaraze

stanovnika ovog dela Vo`dovca. 
Deponije su uklowene i u naseqima

Kumodra`, Jajinci, Beli Potok i Ri-

paw.

UKLOWENA AMBROZIJA U DELU NASEQA 

STEPA STEPANOVI]
M

inistar za rad, zapo{qava-

we, bora~ka i socijalna pi-

tawa Aleksandar Vulin, pomogao

je akciji ~i{}ewa izrasle ambro-

zije u vo`dova~kom nasequ Stepa

Stepanovi}, koju je u saradwi sa

ovim Ministarstvom organizao-

vala Ana ]iri}, ~lan Op{tin-

skog ve}a GO Vo`dovac.
Akciji uklawawa abrozije,

koja se nalazi na povr{ini oko 2
hektara u samom centru naseqa,
prikqu~ili su se brojni volonte-

ri, a sprovedena je uz pomo} JKP

„Zelenilo“, „Gradska ~isto}a“ i
vo`dova~ke „Eko patrole“.

Ministar Aleksandar Vulin

je tom prilikom istakao da je ova

akcija dobar primer da ne{to mo-

`e da se uradi bez ikakvih tro-

{kova sa malo dobre voqe.
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KUMODRA@ 1, KUMODRA@ 2, KUMODRA@ SELO, RAKOVICA SELO, BELI POTOK, JAJINCI, ZUCE, PINOSAVA, RIPAW

EKO PATROLA OP[TINE VO@DOVAC

P
osledwe nedeqe decembra na

Gradskom {tabu za vanredne si-

tuacije, koji je odr`an sa gradona-

~elnikom Beograda Sini{om Malim,
prihva}ena je inicijativa predsed-

nika op{tine Vo`dovac i komandan-

ta Op{tinskog {taba za vanredne si-

tuacije Aleksandra Savi}a, da se na

op{tini Vo`dovac pristupi ~i{}e-

wu i puteva koji nisu u planu ~i-

{}ewa JKP „Beograd put“, sa ciqem

da se gra|anima omogu}i nesmetana

prohodnost, kao i sveukupna bezbed-

nost.

OP[TINA VO@DOVAC SPREMNO DO^EKALA SNEG

P
redsednik op{tine Vo`dovac

Aleksandar Savi} i ~lanovi

Op{tinskog ve}a Ana ]iri} i Re-

qa Ogwenovi}, obi{li su podaval-

ska naseqa i upoznali se sa situa-

cijom na terenu posle sne`nih pa-

davina.
Predstavnici mesnih zajednica

upoznali su predsednika o stawu na

putevima i aktivnostima koje me-

sne zajednice preduzimaju u ciqu

preventivnog delovawa i omogu}a-

vawu nesmetanog funkcionisawa

na teritoriji svoje mesne nadle-

`nosti.
Anga`ovane ekipe na ~i{}ewu

puteva koje ne odr`ava JKP „Beo-

grad put“, savesno su obavqali svo-

ju du`nost i u toku trajawa padavi-

na redovno ~istili ulice na koje

su ih upu}ivali predstavnici me-

snih zajednica.

E
ko patrola ~isti i odr`ava javne zelene povr{ine koje nisu

u nadle`nosti JKP „Zelenilo Beograd“. Do sada, u vremen-

skom periodu od {est meseci, o~i{}eno je oko 480.000 m2 u ko-

je spada ~i{}ewe mawih deponija, kanala, staza za pe{ake, po-

vr{ina oko stambenih zgrada, uklawawe nanosa zemqe, `buwa,
trave, kao i ~i{}ewe snega.

Preko 50 ve}ih povr{ina o~i{}eno je na zahtev gra|ana, kao

i ostale mawe povr{ine po prijavama gra|ana.
Lokacije koje su obuhva}ene radom Eko partole su: Kumo-

dra` 1, Kumodra` 2, Pinosava, Beli Potok, [umice, Jajinci,
Vinogradi, stambeni blokovi i parkovi u Ustani~koj, Qermon-

tovoj, Bra}e Jerkovi}, Vojvode Stepe, Zaplawskoj ulici i u na-

seqima Medak, Bawica, Du{anovac, Autokomanda.
Gra|ani prijave mogu dostavqati na mejl adresu ekopatrola-

@vozdovac.rs

OP[TINA OMOGU]ILA ^I[]EWE PUTEVA KOJE NE ODR@AVA JKP „BEOGRAD PUT“



U
sled velike koli~ine padavina

u prvom poplavnom talasu, na

Vo`dovcu je bilo najkriti~nije na

podru~ju Ripwa i Pinosave. Sva ras-

polo`iva sredstva u tehnici i qud-

stvu bila su anga`ovana na pru`a-

wu pomo}i stanovnicima tog pod-

ru~ja.

Komandant [taba za vanredne

situacije Aleksandar Savi}, ~lano-

vi [taba i ostali op{tinski funk-

cioneri, na licu mesta su pru`ali

neophodnu pomo}, branili sa nadle-

`nim slu`bama imovinu i `ivote

gra|ana, dostavqali ~amcima hra-

nu, vodu za pi}e i sve neophodne na-

mirnice. Organizovana je hitna

evakuacija najugro`enijih gra|ana

sa tog podru~ja, koji su upu}ivani u

ve} pripremqeni prihvatni centar

u Radni~kom prihvatili{tu, gde su

ih do~ekali i zbrinuli rukovodio-

ci Op{tine, brojni volonteri, le-

karske ekipe. 
Po progla{ewu vanredne situa-

cije, op{tina Vo`dovac je prva do-

nela odluku da se formiraju pri-

hvatni centri i da se smeste evaku-

isani gra|ani sa ugro`enih podru~-

ja Obrenovca i Lazarevca.
Op{tina Vo`dovac je prva op-

{tina u Beogradu koja je formirala

prihvatni centar u CKS „[umi-

ce“, u kom je u prvom naletu zbinu-

to vi{e od 130 evakuisanih lica.
Tokom narednih dana u na{a pri-

hvatili{ta su svakodnevno pristi-

zali evakuisani gra|ani sa najugro-

`enijih teritorija koje su zbriwa-

vali zadu`eni rukovodioci op{ti-
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MAJSKE POPLAVE – HUMANOST NA DELU

PRVI PRIHVATNI CENTAR

BIO NA VO@DOVCU
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ne, zajedno sa volonterima Crvenog

krsta i lekarskim ekipama Doma

zdravqa Vo`dovac.
Na na{oj op{tini formirano je

najvi{e prihvatnih centara i to:
SC „Vo`dovac“, KSC „[umice“,
Radni~ko prihvatili{te, Hotel

„N“, Studentski dom „4. april“,
Studentsko odmarali{te „Radojka

Laki}“.
Prikupqena je velika koli~ina

humanitarne pomo}i, zahvaquju}i

velikom odazivu gra|ana Vo`dovca,
privrednih subjekata sa na{e teri-

torije, kao i od strane prijateqa iz

susednih zemaqa, koja je po nalogu

predsednika [taba za vanredne si-

tuacije uredno popisivana i evi-

dentirana, a po organizacionoj {e-

mi razvrstavana i skladi{tena u

ve} pripremqene skladi{ne kapa-

citete Op{tine i prihvatnih cen-

tara.
Komandant [taba za vanredne

situacije Aleksandar Savi}, ~lano-

vi [taba i Op{tinskog ve}a svako-

dnevno su obilazili prihvatne cen-

tre i organizovali konstantno

snadbevawe centara sa najosnovni-

jim namirnicama, sredstvima za hi-

gijenu, ode}om i obu}om. Nesebi~nu

pomo} pru`ili su i zaposleni u

Op{tini, gde je bilo organizovano

dvadeset~etvoro~asovno de`urstvo.
Pored drugih uslova, evakuisa-

nim licima bili su obezbe|eni i

kuvani obroci u saradwi sa Pred-

{kolskom ustanovom „^ika Jova

Zmaj“.
Organizovana je isporuka huma-

nitarne pomo}i na vi{e hiqada

adresa licima koja su bila eviden-

tirana u Crvenom krstu, a bila su

sme{tena u alternativnom sme{ta-

ju kod prijateqa, ro|aka.
Op{tina je solidarno pomagala

mesne zajednice koje su bile naju-

gro`enije, te smo vi{e kamiona po-

mo}i poslali u Obrenovac, Krupaw,
Lazarevac, Svilajnac. 

Nakon progla{ewa prekida van-

redne situacije, GO Vo`dovac formi-

rala je Komisiju za procenu {tete,
koja je u saradwi sa Odeqewem za in-

spekcijske poslove izlazila na teren

po prijavi gra|ana. Komisija je na

osnovu zate~enog stawa vr{ila pro-

cenu {tete nastale usled poplava.

URU^ENA POMO] UGRO@ENIMA U NASEQU PINOSAVA 

Z
ahvaquju}i humanom gestu gra|ana iz Kanade, Gradska op{tina

Vo`dovac podr`ala je sprovo|ewe akcije donirawa bele tehnike naju-

gro`enijim doma}instvima iz naseqa Patin Majdan o{te}enim u

nedavnim poplavma..

Ispred Op{tine, akciju su podr`ali i pomogli ~lanovi Ve}a

Bo`idar \or|evi} i Goran Uskokovi}, kao i savetnik predsednika Vuk

Mir~eti}, koji su se ujedno zahvalili donatorima iz Kanade na svesrd-

noj pomo}i Vo`dov~anima.



N
a sportskom terenu osnovne

{kole „Vuk Karaxi}“ u Ripwu,

~elnici op{tine Vo`dovac i pred-

stavnici op{tine Rakovica, odi-

grali su u julu mesecu revijalnu

utakmicu u malom fudbalu, kao sa-

stvani deo zavr{etka vi{enedeqne

humanitarne akcije „Srcem za Ri-

paw“. 

Ovu manifestaciju otvorio je

predsednik GO Vo`dovac Aleksan-

dar Savi}, pozdraviv{i sve u~esni-

ke i posetioce koji su dali svoj do-

prinos kupovinom majice. 

Podr{ku su pru`ili i dr`avni

sekretar u Ministarstvu unutra-

{wih poslova Milosav Mili~ko-

vi}, predstavici PTJ, predstavnici

Uprave Grada Beograda, Narodni po-

slanici Republike Srbije i direk-

tor Sportskog centra „Vo`dovac“

Ne|o Milovi}.

Prikupqena sredstava bila su na-

mewena gra|anima naseqa Ripaw, ko-

ji su pretrpeli {tetu usled nedav-

nih poplava, kao i za sanaciju krova

Doma kulture „Ripaw“. Prisutni su

u`ivali u pomenutim me~evima i u

kulturno-umetni~kom programu u

kome su u~estvovali baletska {kola

„AB DENS“, Karate klub „Ripaw“,

Kulturno-umetni~ko dru{tvo „Mi-

lan \. Mili}evi}“, Karate klub „Ko-

bra“ i Softbol klub Vajldkets.

Akciju je organizovao odbornik SO

Vo`dovac - Jovan Rajkovi}.
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HUMANITARNI TURNIR

„SRCEM ZA RIPAW“

Humanitarni fudbalski me~ izme|u op{tine Vo`dovac i volontera na stadionu FK „Vo`dovac“

N
a stadionu FK „Vo`dovac“ u junu

mesecu odr`ana su dva humanitarna

me~a. Prvi revijalni me~ odigran je iz-

me|u predstavnika Gradske op{tine Vo-

`dovac i vo`dova~kih volontera, koji

su danono}no pru`ali svoju nesebi~nu

pomo} stradalima od poplave, sme{te-

nim u vo`dova~kim prihvatnim centri-

ma. Ulaz za sve posetioce bio je sms na

svima poznat broj 1003, a sav prihod bio

je namewen ugro`enima od poplave.
Ekipu Op{tine Vo`dovac predvodio

je predsednik Aleksandar Savi}, a ko-

na~ni rezultat ostao je nere{en 2:2.
Drugi me~ odigrali su gluma~ka eki-

pa filma „Montevideo, vidimo se“ i

predstavnici grada Beograda. 
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GRADSKO TAKMI^EWE U STONOM TENISU ZA

OSOBE SA INVALIDITETOM U CKS„[UMICE“

U
Centru za kulturu i sport „[umice“, 9. okto-

bra, odr`ano je Gradsko takmi~ewe u stonom te-

nisu za osobe sa invaliditetom. Organizator takmi-

~ewa bio je Sportski savez osoba sa invaliditetom

Beograda, uz podr{ku op{tine Vo`dovac.

P
osle mnogo uzbudqivih me~eva

u Kini, na {ampionatu sveta

za osobe sa invaliditetom, na{ tim

bio je veoma uspe{an, odneo je 3
bronzane i 2 zlatne medaqe.

Na aerodromu „Nikola Tesla“,

na{e zlatne stonotenisere su

do~ekali predsednik SO Vo`dovac

Aleksandar Mirkovi} i ~lan

Op{tinskog ve}a Milan Todi}.

U Centru za kulturu i sport

„[umice“, predsednik Op{tine

Aleksandar Savi}, organizovao je

prijem i dodelu plaketa na{im

reprezentativcima.

Kako bi se spremili za predsto-

je}e evropsko prvenstvo, stonote-

niska reprezentacija Srbije osoba

sa invaliditetom, od 22. septembra

2014. godine, trenira u Centru za

kulturu i sport „[umice“, a sve

tro{kove treninga snosi Gradska

op{tina Vo`dovac.

OP[TINA VO@DOVAC POMA@E SPORTISTE SA INVALIDITETOM

Humanitarna utakmica

„Navijaj za `ivot“

P
od sloganom „Navijaj za `ivot“, gluma~ka ekipa filma

„Montevideo, vidimo se“ i ekipa muzi~kih zvezda iz

„Grand produkcije“, odigrale su humanitarnu utakmicu u

sredu 30. aprila 2014. god. na stadionu FK Vo`dovac.
Na teren su prvo iza{le fudbalske ekipe vo`dova~kih

osnovnih {kola „Bora Stankovi}“ i „\ura Dani~i}“, koje

su odigrale revijalnu utakmicu. Nakon osnovaca, snage na

terenu su odmerile ekipe „ Montevidea“ i „Granda“, a utak-

mica je zavr{ena pobedom gluma~ke ekipe sa 3:1. 
Prihod od utakmice bio je namewen za le~ewe Uro{a Ka-

rapanxi}a, obolelog od cerebralne paralize, kome je po-

trebno presa|ivawe mati~nih }elija.
Akciju je ispred Op{tine organizovao Milan Todi} -

~lan Op{tinskog ve}a zadu`en za sport i omladinu. Op-

{tina Vo`dovac podr`ala je humanitarnu akciju kupovi-

nom 300 karata, koje je podelila |acima sa Vo`dovca. 
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TAKMI^EWE „BO]AWE ZA SVE“

U OSMOJ BEOGRADSKOJ GIMNAZIJI

U
dru`ewe „Sve je mogu}e“ - u saradwi sa Gradskom

op{tinom Vo`dovac - organizovalo je takmi~ewe

u „Bo}awu za sve“, u kome su u~estvovale osobe sa i bez

invaliditeta, iz Beograda i cele Srbije.
Zavr{nom delu takmi~ewa i dodeli medaqa naj-

boqima, prisustvovali su Wegova Ekselencija am-

basador Velike Britanije gospodin Denis Kif sa su-

prugom, Dragomir Petronijevi}, ~lan Gradskog ve-

}a, ispred op{tine Vo`dovac Milan Todi}, ~lan Ve-

}a zadu`en za sport i omladinu i Julijana Stanisa-

vqevi}, predsednik Saveta za dru{tvene delat-

nosti.

„INKLUZIVNA

LIKOVNA RADIONICA“

U
dru`ewe otvorenog tipa za osobe ometene u

razvoju „Panda“ - u saradwi sa Gradskom op-

{tinom Vo`dovac - organizovalo je „Inkluzivnu

likovnu radionicu“ u Mesnoj zajednici „[umi-

ce“. 
Deca su imala priliku da se dru`e sa svojim

vr{wacima iz O[ „Janko Veselinovi}“ uz

muziku i likovne aktivnosti.

Koncept „Inkluzivne likovne radionice“ je
zasnovan na ideji da se omogu}i mesto susreta na

kome bi deca sa i bez invaliditeta mogla da or-

ganizuju aktivnost, razmewuju iskustva i u~e o

razli~itosti i jednakosti kroz praksu neposred-

ne komunikacije i zajedni~kog rada.
Ovoj lepoj radionici su se pridru`ili ~lan

Op{tinskog ve}a Milan Todi} i predsednik

op{tinskog Saveta za dru{tvene delatnosti

Julijana Stanisavqevi}.
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OP[TINA ORGANIZOVALA SPORTSKI 

AVGUST NA VO@DOVCU ZA U^ENIKE OSNOVNIH [KOLA

V
o`dova~ki |aci imali su mogu}nost

da besplatno treniraju sport za koji

su se opredelili u 15 sportskih klubo-

va, koji su podr`ali inicijativu ~lana

Op{tinskog ve}a zadu`enog za sport i

omladinu - Milana Todi}a, odazvali se

pozivu i ponudili razli~iti sportski

sadr`aj.
Milan Todi} je objasnio da je akcija

„Sportski avgust na Vo`dovcu“ pokre-

nuta sa idejom da se deca, koja svoj ras-

pust provode u Beogradu, usmere ka

sportu i tako svoje slobodno vreme is-

koriste na pravi na~in.
Op{tina Vo`dovac }e dati sve od se-

be da jo{ vi{e mladih talenata ukqu~i

u sportske aktivnosti. Ciq je da se {to

vi{e dece privu~e u sportske sale i na

sportske terene, a wihov rad bude sti-

mulisan, zapa`en i nagra|en.

BESPLATNI PROGRAMI U CKS „[UMICE“

G
radska op{tina Vo`dovac i Centar za kulturu i

sport „[umice“, omogu}ili su BESPLATNE
PROGRAME za decu, omladinu i starije sa terito-

rije Vo`dovca, u toku decembra meseca.
Mali{ani su nakon lekarskog pregleda odmah za-

po~eli aktivnosti u okviru programa Univerzalne

sportske {kole za decu „Fleksi“, gde su od trenera

mogli da nau~e neke od korisnih ve`bi za razvoj i

motoriku. Tako|e, na{i najmla|i mogli su da poha-

|aju i {kolicu xudoa, a za mlade je omogu}eno ve-

`bawe tri fitnes programa.

N
akon uspe{nog zavr{etka akcije, predsednik Op-

{tine Aleksandar Savi} primio je sve predstavni-

ke klubova, pozdraviv{i ih i zahvaliv{i im se na po-

mo}i da se mladima sa Vo`dovca omogu}i besplatno ba-

vqewe sportom. On je objasnio da je ideja Op{tine bila

da 2014. godinu posveti najmla|im Vo`dov~anima, a re-

zultat toga su upravo na{i mladi {ampioni. 
Potom je predsednik Savi}, zajedno sa ~lom Ve}a

Milanom Todi}em, predstavnicima sportskih klubova

uru~io zahvalnice za u~e{}e u humanitarnoj sportskoj

akciji, koja je odr`ana tokom avgusta na teritoriji Vo-

`dovca.

ZAHVALNICE U^ESNICIMA AKCIJE

„SPORTSKI AVGUST NA VO@DOVCU“
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O
p{tina Vo`dovac i {ahovski klub „Ta-

di}“ organizovali su Pojedina~no kadet-

sko prvenstvo u {ahu.
Takmi~ewe je odr`ano 16. novembra 2014. go-

dine u osnovnoj {koli „Zmaj Jova Jovanovi}“, a
pravo u~e{}a imali su u~enici osnovnih {ko-

la sa teritorije op{tine Vo`dovac.
„Op{tina Vo`dovac }e uvek budno pratiti

i nagra|ivati sve sportske rezultate koje na{i

u~enici posti`u, kao stimulaciju za postiza-

wem {to boqih rezultata. [ah je igra koja pre-

poznaje op{te vrednosti i pokre}e intelektu-

alni potencijal, samim tim razvija niz karak-

ternih osobina“, izjavio je ~lan Ve}a op{tine

Vo`dovac zadu`en za sport Milan Todi}. 

U
znak se}awa na najboqeg {ahistu svih vremena

Svetozara Gligori}a, u Hotelu „N“, 20. septem-

bra odr`ana je simultanka za mlade {ahiste. Najbo-

qi {ahisti vo`dova~kih osnovnih i sredwih {kola

i eminentni predstavnici seniorskog i kadetskog

{aha Srbije – u~enici O[ „Veselin Masle{a“ i O[

„Milan \. Mili}evi}“ odigrali su simultanku na 64
table. 

Manifestaciju pod nazivom „Na{em Gligi“ sve~a-

no je otvorio predsednik op{tine Vo`dovac Aleksan-

dar Savi}, koji je pozdravio sve prisutne goste i u~e-

snike turnira. Tom prilikom izjavio je da mu je veli-

ka ~ast da otvori turnir koji je posve}en Svetozaru

Gligori}u koji je ostavio dubok trag u srpskom i svet-

skom {ahu.
„Ovo je jo{ jedna manifestacija op{tine Vo`dovac

posve}ena sportu i deci Vo`dovca, kao i podr{ka ini-

cijativi ~lana Ve}a Milana Todi}a da jedna

vo`dova~ka ulica dobije ime po na{em naj~uvenijem

{ahovskom velemajstoru“, rekao je Savi}.

MANIFESTACIJA U ^AST [AHOVSKOG VELEMAJSTORA SVETOZARA GLIGORI]A 

ODR@ANO POJEDINA^NO

PRVENSTVO U [AHU OP[TINE

VO@DOVAC ZA 2014.

ZASLU@ENA PRIZNAWA MLADIM [AHISTIMA

N
agrade najboqima u pojedina~noj konkurenciji sve~ano su

uru~ili - predsednik Skup{tine op{tine Vo`dovac

Aleksandar Mirkovi}, ~lanovi Ve}a Milan Todi} i Milo{

Stojanovi} i predstavnik Sekretarijata za sport i omladinu

Dragan ]iri}.

Na {ahovskoj tabli snagu je odmerilo 84 osnovaca u pet kate-

gorija, a takmi~ewe je bilo kvalifikacionog karaktera za finale

prvenstva u~enika osnovnih {kola Beograda.

Za osvojeno 1. mesto u ekipnom takmi~ewu za de~ake i

devoj~ice, na dr`avnom prvenstvu Srbije u {ahu za 2014. godinu,

zaslu`na priznawa i poklon kwige dobili su u~enici O[ „Milan

\. Mili}evi}“ i O[ „Veselin Masle{a“.
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ODR@AN 31. MEMORIJALNI

XUDO TURNIR „MILI] 

RA[OVI] – MIGO“

U
Centru za kulturu i

sport „[umice“, 13. i
14. septembra 2014. godi-

ne, odr`ao se 31. memori-

jalni xudo turnir „Mili}

Ra{ovi} – Migo“.
Turnir je posve}en

osniva~u i prvom treneru

kluba Mili}u Ra{ovi}u.
Ovo dvodnevno takmi-

~ewe posetilo je vi{e od

sedam stotina u~esnika iz

Srbije i zemaqa iz regio-

na, koji su se takmi~ili u

standardnim kategorija-

ma. Prvog dana takmi~ili

su se: poletarci, mla|i pi-

oniri i stariji pioniri,
dok su drugog dana svoje

snage odmerili: kadeti, ju-

niori, seniori i veterani. 
Organizatori 31. xudo

turnira „Mili} Ra{ovi}

– Migo“ su Xudo klub „Vo-

`dovac“ i Xudo klub „Stu-

dent“.

N
a stadionu Vojne akademi-

je odr`ano je u nedequ, 06.
jula 2014. godine Atletsko pr-

venstvo za mla|e seniore u vi-

{e atletskih disciplina.
Sportsku manifestaciju, u ko-

joj su se takmi~ili klubovi iz

cele Srbije, organizaciono i

finansijski pomogla je Op-

{tina Vo`dovac. Prvenstvo je

sve~ano otvorio ~lan Ve}a op-

{tine Vo`dovac Milan Todi},
koji je tom prilikom po`eleo

u~esnicima puno uspeha u

predstoje}im takmi~ewima.
Me|u mnogim u~esnicima

koji su pokazali izvrsne re-

zultate, na{ao se i Atletski

klub „Vo`dovac“, koji je bio i

tehni~ki organizator prvens-

tva. 

Podr{ka Vo`dovca u

atletskom prvenstvu

Srbije za mla|e seniore

PRIZNAWE ZA NAJBOQE

P
redsednik Op{tine Aleksandar Savi} i ~lan Ve}a Milan Todi}, ugo-

stili su u petak, 18. jula, predstavnike Atletskog kluba „Vo`dovac“
u sve~anoj sali op{tine Vo`dovac.

Ovom prilikom, mladim atleti~arima uru~ena je zahvalnica za do-

prinos u razvoju i promociji sporta i prigodan poklon, kao nagrada za

ostvarene rezultate. Prilikom uru~ivawa zahvalnice i kwige, Alek-

sandar Savi} je ~estitao atleti~arima na ostvarenim rezultatima i po-

`eleo im puno uspeha u svim predstoje}im takmi~ewima. 
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ME\UNARODNI KARATE TURNIR

ODR@AN U [UMICAMA

15. "TROFEJ BEOGRADA 2014" U TEKVONDOU

Z
bog {tete koja je nastupila u prosto-

rijama biciklisti~kog kluba „Aval-

ski Soko“. mladi biciklisti bili su

onemogu}eni da nesmetano treniraju i

skladi{te opremu, a zbog finansijske

situacije nisu bili u mogu}nosti da fi-

nansiraju renovirawe o{te}enog pro-

stora.
^lan Ve}a Milan Todi} - zadu`en za

sport i omladinu i predsednik SO Vo`do-

vac Aleksandar Mirkovi}, izna{li su re-

{ewe (iako ovakve situacije nisu u nadle-

`nosti Op{tine), i obezbedili prostor u

okviru Mesne zajednice Du{anovac za tre-

nirawe i skladi{tewe opreme bicikli-

sti~kom klubu „Avalski Soko“.

OP[TINA VO@DOVAC JO[ JEDNOM POKAZALA SVOJU ODGOVORNOST

M
e|unarodni karate turnir ”XIV Nipon

Top Ten”, koji se tradicionalno odr`a-

va u decembru mesecu od 2001. godine, povo-

dom slave op{tine Vo`dovac i u ~ast ro|ewa

japanskog cara, odr`an je u sportskoj dvora-

ni CKS „[umice“ u subotu, 13. decembra.

Preko 550 takmi~ara zemaqa iz okru`ewa

svih uzrasnih kategorija, uzelo je u~e{}e u

ovogodi{wem takmi~ewu.

Organizatori turnira su Tawa Petrovi}

KK ”Nipon” i Udru`ewe za promociju japan-

ske kulture Kizuna, a pod pokroviteqstvom

op{tine Vo`dovac, koja je finansijski

pomogla organizacju turnira.
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G
radska op{tina Vo`dovac organi-

zovala je tokom avgusta meseca

turnir za amaterske seniorske fud-

balske klubove sa svoje teritorije, pod

nazivom „TROFEJ VO@DOVCA 2014“.
FK „Avala 1939“ zauzela je tre}e

mesto na ovom turniru, a finalana

utakmica odigrana je izme|u FK „Tor-

lak“ i FK „Heroj 1925“, koja je zavr-

{ena rezultatom 3 : 0.
Ovom prilikom, predsednik Op-

{tine Aleksandar Savi} izjavio je da

je op{tina Vo`dovac - kao odgovorna

lokalna vlast - podr`ala klubove sa

svoje teritorije samom organizacijom

ovog turnira, koji se po prvi put odr-

`ava i koji }e prerasti u tradicio-

nalni turnir na na{oj op{tini. 

Idejni tvorac turnira „Trofej

Vo`dovca 2014“ je ~lan Ve}a Milan

Todi} - zadu`en za sport i omladinu.

Nakon zavr{etka turnira u sve~a-

noj sali Op{tine organizovan je pri-

jem u~esnika i dodela nagrada najbo-

qima. 
Predsednik Op{tine, zajedno sa

predsedikom SO Vo`dovac Aleksan-

drom Mirkovi}em, ~estitao je i uru-

~io u~esnicima turnira zahvalnice i

po pet fudbalskih lopti kao nagradu

za u~estvovawe u turniru, dok je po-

bednik turnira FK „Torlak“ dobio na

poklon od Op{tine i komplet sport-

ske opreme.
Pored osam fudbalskih klubova,

zahvalnice su dobili, na prvom me-

stu Fudbalski savez Beograda za po-

dr{ku i organizaciju turnira,

MUP „Vo`dovac“, Dom zdravqa Vo-

`dovac, FK „Vo`dovac“, medijski

sponzori, kao i svi ostali koji su

doprineli da se ovaj sportski doga-

|aj na Vo`dovcu odr`i u rangu vr-

hunskih turnira.
^elnici FS Beograda su saop{ti-

li predsedniku Aleksandru Savi}u

da je „Trofej Vo`dovca 2014.“ uvr-

{ten u zvani~an kalendar FSB. Go-

spodin Babi} i gospodin [urbatovi}

istakli su da nivo saradwe FS Beo-

grada sa Gradskom op{tinom Vo`do-

vac treba da bude primer i drugim

gradskim op{tinama koje `ele da

afirmi{u sport na svojim teritori-

jama i izdvojili GO Vo`dovac kao

najagilniju op{tinu po pitawu

sporta u celini.

„TROFEJ VO@DOVCA 2014“ PROTEKAO U RANGU VRHUNSKIH TURNIRA

NAGRADNO PUTOVAWE ZA

NAJUSPE[NIJE OSNOVCE

U SPORTU

[
esnaest najistaknutijih

u~enika u sportu dobilo

je nagradno ~etvorodnevno puto-

vawe u Sokobawu, uz pratwu dva

najuspe{nija nastavnika fi-

zi~kog vaspitawa.

Uspe{ne |ake i nastavnike

ispratili su na put predsednik

Gradske op{tine Vo`dovac

Aleksandar Savi}, predsednik

SO Vo`dovac Aleksandar Mir-

kovi}, kao i ~lanovi Ve}a op-

{tine.

[KOLSKI SPORT NA VO@DOVCU

K
ako bi se aktivi-

rao {kolski

sport, a u~enici

motivisali -

Udru`ewe pedagoga

fizi~ke kulture

op{tine Vo`dovac uz

podr{ku Op{tine,

organizovalo je

sportska takmi~ewa

u razli~itim sport-

skim disciplinama

za u~enike osnovnih

i sredwih {kola sa

svoje teritorije.
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